
SHALOM

 …diens, my nuwejaarsbyeenkoms synde dat ons pas
oopgemaak het. Dit is my eerste ware veldtog sedert die

nuwejaar s’n. O, ek het ’n paar nagte tuis gehad, was toe daar
by daardie Fort Huachuca. Is dit nou hoe jy dit sal uitspreek? Ek
kon nie sien hoe jy Huachuca met ’n H kan spel nie. [Leë kol op
band—Red.]
2 Ons doen nie, ons gaan nie ’n truspieël—affêre hê nie. ’n
Truspieël kyk net terug en sienwaar jy was. Ons kyk vorentoe om
te sien waar ons heen gaan, sien. Dit wat in die verlede is, Paulus
het gesê: “Ek vergeet die dinge wat agter is en span my in om die
prys van die hoë roeping in Christus te verkry.” En dit is wat ons
wil doen. ’n Mens, ons kan vyftien, sestien jaar gelede terugkyk
toe ek die eerste keer na Phoenix gekom het, daar het sedertdien
baie dinge gebeur, goed en sleg, wat alles na die Oordeel gaan,
in die hande van God. Maar waarna ek nou uitsien is wat ek in
die komende jaar sal doen ter verbetering van die Koninkryk, om
meer te doen, al wat ek kan vir die Koninkryk vanGod.
3 Nou, vanmiddag wil ek hierdie Nuwejaarsboodskap aan die
Kerk in Christus bring, en dan sal ons môre—aand vir die siekes
begin bid. En ons sal gebedskaarte uitgee tussen…Ek dink die
diens begin om sewe, sewe dertig, kom dus liefs so sesuur of
kwart oor om julle gebedskaarte te kry, sodat julle nie met die
res van die diens inmeng nie.
4 Onswil die—die bestuur hier, van die Ramada, bedank omdat
hulle ons hierdie gebou vir hierdie byeenkoms, voor hierdie
konvensie, laat kry het. Die Here seën hulle.
5 En nou, as julle in die Skrifte wil blaai na waar ons gaan lees,
ek gaan lees uit Jesaja, die 60ste hoofstuk en die—die 2de, 1ste en
2de vers. En Psalms 62:1—8. Psalms 62:1—8 eerste.

Ja, my siel is stil tot God; vanHom ismy heil. Hy alleen
is my rots en my heil, my rotsvesting; ek sal nie grootliks
wankel nie.
Hoe lank sal julle kwaad voorstel teen die man? julle

sal almal verbrysel word: soos ’n muur wat oorhang sal
julle wees, en soos ’n omgestote klipmuur.
Ja, hulle hou raad om af te stoot, hom van sy hoogte

af te stoot; hulle het behae in leuens; met hul mond seën
hulle maar met hul binneste vloek hulle. Sela.
Wees net maar stil tot God, my siel, want van Hom is

my verwagtinge!
Sekerlik, Hy is my rots en my heil, my rotsvesting; ek

sal nie wankel nie.
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In God is my heil en my eer; die rots van my sterkte,
my toevlug is in God.

Vertrou op Hom altyd, o volk! Stort julle hart uit voor
sy aangesig! God is ’n toevlug vir ons. Sela.

6 Ek hou van die manier waarop Dawid dit sê: “die rots.” Julle
let op, soveel kere: “God is my rots.” Weet julle waarna ’n rots
verwys in die Bybel? Rots is ’n “openbaring.”
7 Soos Petrus gesê: “U is die Christus, die Seun van die
lewende God.”
8 Hy het gesê: “Geseënd is jy, Simon, seun van Jonas. En
op hierdie rots, hierdie openbaring…” God het dit aan hom
geopenbaar. “Vlees en bloed het dit nooit openbaar nie, maar My
Vader wat in die Hemel is. Op hierdie rots, hierdie openbaring,
sal Ek My Kerk bou.”
9 EnDawid roep hier uit: “God ismy rots, my openbaring!”
10 Nou in die 60ste hoofstuk van Jesaja, die 1ste en 2de vers.

Staan op, word verlig; want jou lig kom, en die
heerlikheid van die HERE gaan oor jou op.

Want kyk,…duisternis sal die aarde oordek en
donkerheid die volke; maar oor jóu sal die HERE
opgaan, en sy heerlikheid sal oor jou gesien word.

11 Laat ons bid. Here Jesus, soos ons mediteer oor hierdie
Woorde, gaan ons hierdie diens nou begin, tot U eer. Seën ons,
Vader, vra ons in Jesus se Naam. Amen.
12 Nou, my onderwerp vanmiddag is een woord: Shalom. In die
Hebreeus beteken “vrede.” Vrede, of dis ’n groet, dis ’n “vrede
vir jou,” of: “welkom,” “goeie môre,” enige soort van ’n—’n groet.
Maar die belangrikste woord wat ek hier in die Hebreeus kry,
daar is baie dinge wat dit beteken, maar almal het betrekking op
dieselfde ding: “vrede.”
13 Soos ons hierdie nuwejaar tegemoet sien, staan ons voor,
soos ek gelees het, beide duisternis en Lig. Nou ons sien dat
Dawid, wat hier praat, gesê het: “Vertrou op die Here. Plaas julle
vertroue in Hom.” Jesaja het gesê: “Groot donkerheid sal oor
hierdie volk kom; maar die Kerk moet opstaan en skyn, in die
heerlikheid van die Lig.”
14 So ons sien hierdie jaar tegemoet soos alle jare; daar is ’n
—’n berou oor ons foute in die verlede, en ’n vooruitsig na ’n
toekoms in die heerlike Lig van Christus. Sonder twyfel, as ons
die jaar deurleef, sal ons baie foute kry wat ons gemaak het, en
ons verwag dit net, want dit gaan met die voor en teen. Dis die
wet van die gemiddelde waaronder ons hier in hierdie lewe leef.
Maar ons is so bly ons het ’n Middelaar Wie aan die regterhand
van God sit om in te tree. Wanneer ons gewillig is om ons foute te
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erken dat ons verkeerd gedoen het, dan vergewe Hy hulle. Hy is
vol goedheid en genade, om ons vir daardie foute te vergewe.
15 Hierdie groot duisternis wil ek eerste oor praat omdat daar
soveel daarvan vandag in die wêreld is, en steeds donkerder
en donkerder word. Elke jaar vind ons dit, dat die—die wêreld
donkerder word, geestelik gesproke, want hulle tas in die duister.
Daar is meer sonde. Gaan net deur wat ons het, die sluipmoord
op die President, ensovoorts, en mense wat reg hier in ons land
vermoor word. Waar, ons nie sou dink dat dit in die tyd van
moderne beskawing sou gebeur nie, maar ons het dit gewis, want
groot duisternis is oor die mense. Nou, vir dié wat nie na die
Lig wil draai nie, is daar dan net een ding wat ek kan sê vir die
komende jaar, julle gaan donkerder en donkerder neerbuig soos
die jaar vorder.
16 Maar aan dié wat sal draai, op hierdie nuwejaar, na die Lig,
julle sal helderder en helderder word, vir daardie perfekte Dag
waarna ons uitsien, Sy verskyning, waar alle duisternis sal ver—
vervaag. En die rede daarvoor, is waarom ek vandag vir die Kerk
van die lewendeGod sê: “Shalom,”want ons is Sy Ligte. Jesus het
gesê: “Julle is die Lig van die wêreld.”
17 Nou, die profeet het gesê: “Groot donkerheid oor hierdie
volk; oor die volke van die wêreld, groot donkerheid.”
18 Het julle opgelet in die laaste paar jare, party van die mans
en vroue van omtrent my ouderdom, hoedat dit elke jaar lyk of
daardie duisternis meer en meer word? Ek het die ander dag
gepraat en ek het vir my vrou gesê: “Jy weet, dit blyk te wees,
soos die jare voortgaan, en soos dit net blyk asof mense verder en
verder begin weggaan van die einste ding waaraan hulle nader
en nader moes kom.”
19 Ek het opgelet, onder die mense. Kyk buite op die strate, en
meeste onder die vroue, hou hulle begeertes dop en wat hulle
graag doen, en hulle—hulle verander gedurig van gesindheid.
Mans word meer soos vroue, en vroue word meer soos mans en
dit blyk asof daar geen manier is om dit te stop nie. Ek deurkruis
die nasie, preek teen die ding, en kom die volgende jaar terug en
dis erger as wat dit was toe ek begin het. Dis, daardie mense
wil reg doen, maar, hulle, daar is iets daaraan wat hulle nie
wil laat reg doen nie. Dit druk net af op hulle, forseer hulle.
Dis—dis soos ’n swaar, donker mis oor die hele aarde. Nie net
in Phoenix nie, maar dwarsoor die wêreld, is daar skynbaar net
’n versamelende duisternis wat saampak, steeds digter en digter
word, ware manlikheid net versmoor, ware vroulikheid. Ek praat
van in die natuurlike.
20 En hulle, blyk asof die…dit kom meer en meer in die kerke
in. En danwanneer jy opstaan en iets daarteen sê, dan veroordeel
hulle jou omdat jy dit doen. Sien, jy—jy kan dit sien kom, en—en
dan wanneer jy daarteen praat, verstaan iemand dit verkeerd.
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Soms verstaan vroue dit verkeerd, verstaan mans dit verkeerd,
neem die verkeerde gesindheid aan.
21 Manne, goeie manne, moet soms met sulke dinge regkom
ten einde hulle regte te behou in die godsdienstige geledere
waaraan hulle behoort, want, as hulle dit nie doen nie, word hulle
geëkskommuniseer, en dan is hulle—is hulle op hul eie. En dan,
eenmaal geëkskommuniseer uit ’n sekere groep mense, dan is dit
moeilik om by iemand anders in te kom, want hulle het eenmaal
geweet jy het aan hierdie ander groep behoort, dan: “Wat het
hier gebeur?” Dan moet jy by jou oortuigings bly, of op jou eie
gaan of jou oortuigings verloën. So dit maak dit regtig moeilik
vir die mense.
22 En dit lyk of die tye so is dat jy nie die egte kan sien uitstaan,
soosmense behoort te wees nie. Ek…Selfs teruggeneem, van die
geestelike, nou na die natuurlike, ek…Dit lyk vir my dat mans
wat pienk fluweel skoene dra, en allerhande sulke goed, dit lyk
net asof hulle meer soos vroue geword het. En vrouewat sigarette
rook, hulle het nou sigare, en hulle net…en sny hul hare soos
mans; en dit lyk asof die—die fyn, dame, vroulike iets weg is. En
die ware manlike man is weg; al waaraan hy skynbaar dink is
iets boos, aan die ander kant.
23 Ek dink dis net omtrent soos dit in die begin was: “elke
gedagte in ’n mens se hart word voortdurend boos.” Ons—ons
programme, televisie en—en radio, is ongesensord. Mense kan
enigiets sê, byna, wat hulle wil, selfs vloek en vuil, vieslike
grappe vertel wat—wat eenvoudig nie behoort nie kan nie,
behoort nie, in ’n kroeg, vertel te word nie. Tog kan hulle dit op
televisie vertel en op radio, en dit tot reg in die mense se huise
instuur. Dit lyk asof groot donkerheid die hele ding oordek. Die
hele wêreld word skynbaar besmet.
24 Nou, vir jare, het ek ’n standaard probeer behou, God se
Woord. En ek is hierdie komende jaarmeer vasberade omdaardie
standaard te behou as wat ek ooit in my lewe was, sien, heel
reguit by daardie Woord te staan. Nou, ek hoop dat enigeen wat
dit in hul gedagtes kry dat ek dit doen om slim te wees, dan,
broer, suster, is julle sekerlik verkeerd. Ek doen dit omdat ek
Daartoe verplig is. Ek, ek is verplig om by daardie Woord te bly.
Wat dit ook al sê, gee geen eie interpretasie nie, sê Dit net so. Nou
daar is sommige wat in staat mag wees om Dit te interpreteer
en Dit ’n bietjie anders te laat klink, maar ek kan dit nie doen
nie. Die enigste taal wat ek ken is wat Hierop geskryf is, Hierdie
manier is net die manier.
25 Nou, ’n paar, omtrent drie jaar gelede sal dit nou wees wat,
tuis, by my tuiskerk, die Heilige Gees met my gepraat het, gesê
het: “Gaan na Tucson, daar wag iets.” Ek het op hierdie platvorm
gestaan en vir elkeen van julle gesê: “SO SPREEK DIE HERE,
iets gaan gebeur.” Daar is waarskynlik honderde mense wat
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hier sit wat dit weet. Ek het julle net gesê wat ek gesien het.
Die Boodskap is op band: Hoe Laat Is Dit, Meneer? Ek het
’n konstellasie van Engele, soos ’n—’n piramiede gesien afkom
net noord van Tucson; bo na hierdie kant, noord van Tucson.
En Hulle het iets met my gepraat, en ek het nie geweet wat
dit was nie. En eendag daar…Daar is manne wat nou hier
teenwoordig sit, twee van hulle, wat by my was, daar destyds
toe dit gebeur het.
26 En hulle het die foto Daarvan in die lug geneem. Dit het
uitgekom in—in die tydskrif. Ek het gedink ek het ’n kopie. Ek
het. Hier’s dit. Julle sien dit hier in Life tydskrif, hierdie kopie,
presies net soos die Heilige Gees gesê het dit souwees.
27 En daar het daardie sewe Engele gestaan net so natuurlik
soos julle my hier sien staan, en vir my gesê om na my huis
terug te keer, dat, die verborgenhede wat die hervormers deur
die eeue nie kon slaag om op te tel nie, die verborgenhede van
die Bybel, wat die Sewe Seëls gehou het, openbaar sou word. Ek
daag enigeen uit, kry daardie Sewe Seëls en kyk hulle deur, en
vind ’n fout met hulle. Sien? Sien? Want dit is deur inspirasie van
God gegee.
28 Vantevore het ek oor Die Sewe Kerkeeue gepreek. En hulle
toe op die swartbord inmy tabernakel uitgeteken.
29 My Doktriene, ek preek nie Doktriene hierbuite nie, slegs
groot evangelistiese grondbeginsels; want ek is by broers, mag
van my verskil, en ek gee Dit nie uit hier voor die mense nie. Ek
probeer net bly by die ware grondbeginsels van die Skrif, soos
wat ons glo. Maar, by my tabernakel neem hulle Dit op band.
As julle Dit wil hê, kan julle Dit kry. As jou pastoor nie wil hê jy
moetDit hê nie,moetDit nie neemnie. Sien, dit hang van jou af.
30 Maar daarbinne, gepreek oor Die Sewe Kerkeeue, en om
’n goedkeuring van God te hê; hulle uitgeteken, van hoe die
donkerheid in die kerk ingekom het, Nicaea; en die kerkengele,
die boodskappers. Dit moes reg gewees het, want, sodra ek hulle
geteken het by die laaste kerkeeu, op Sondagoggend, om elfuur,
het daardie groot Lig afgekom in die gebou, voor byna soveel
mense as wat hier sit; afgekom en Ditself teen die kant van
die muur geflikker, voor al daardie mense, en daardie Kerkeeue
geteken presies net soos ek hulle daar geteken het. Nou, daar is
honderde en honderd getuies daar omdit te bewys. Net…
31 Wel, nou, ons besef dat God altyd dinge in die hemel wys voor
Hy hulle op aarde wys. Soos die wyse manne die ster gevolg het,
ensovoorts. ’n Hemelse teken vind plaas, eers, dan bevestig die
aardse die hemelse teken. God handel, werk in tekens, tekens en
wonders. Hulle moet gelowiges oral volg. Die Jode het altyd na
’n teken gesoek, want hulle was God se uitverkorenes, en hulle
het na die teken gesoek. “Wys ons die teken, dan sal ons glo.” En,
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dan, toe die wyse manne met hulle storie gekom het, die Magiërs,
van die geboorte van Christus, net teen die nuwejaar.
32 Nou, ons vind dat diemaan in die Bybel die kerk voorstel. Dit
toon lig op die aarde in die afwesigheid van die son. Openbaring,
die 12de hoofstuk, verduidelik dit regtig: “die vrou met die
maan onder haar voete, die son by haar hoof.” En hoedat in
die afwesigheid van die son, wanneer die son na die ander kant
gegaan het, die maan die son na die aarde weerkaats. Die kerk
moet Jesus Christus na die wêreld weerkaats, in die afwesigheid
van die Seun van God. Ons glo dit almal. Dis ’n eienaardige ding,
want baie was anders.
33 Maar praat hier, in 1933, van die pous wat sy plek buite
inneem, of uitkom, liewer, uit Rome, en ’n besoek bring aan
die—die heilige lande. Hy sal ook hierheen kom. En die snaakse
ding, is, ’n paar nagte voor hy Rome verlaat het, het vir die
eerste keer ooit in die geskiedenis, die maan afgekom en in totale
verduistering gegaan. Net dit, wat was dit? Die afskadu van die
weerkaatsde Lig van die Seun. Hieroor het hy met die Ortodokse
vader gepraat; en hulle stem almal saam: “Die pous doen dit
vir gemeenskap, goeie gemeenskap met die naaste.” Wat vir die
natuurlike oor klink na die wonderlikste ding wat kon gebeur.
Maar vir die geestelike oor is dit duisternis. En hoe kon ons
kerke, ons Presbiteriane, Metodiste, Baptiste, en Pinksters ooit
by so ’n gemors soos dit aansluit, en wetende dat ons Bybel ons
anders leer! Dis vir my ’n wonderlike ding dat hoe Geesvervulde
mense in plekke kan sit en sê: “Dit voel geestelik om in so ’n plek
te wees.” Vir my is dit afskuwelik.
34 Nou, ek skat julle het dit hier in Phoenix gekry. As
enigeen…Hoeveel hierbinne het al gesien waar ek daardie
prente van die Kerkeeue geteken het? Steek julle hande op. Ek
skat…Gesien hoe dieHere hulle die ander nag in die lug geteken
het? Net presies soos dit daar bo in die tabernakel geteken is.
Perfek, presies soos dieHeiligeGees dit deur inspirasie gegee het,
drie jaar gelede, by die Tabernakel, het dit daar in die lug gebeur.
“In die mond van twee of drie getuies, laat elke woord vasgestel
word.” Die Heilige Gees het eers deur inspirasie beweeg; ek
het hulle op die platvorm geteken. Toe het Hy Self neergedaal
en Sy bevestiging daarvan gemaak, soos die maan en die Lig
wat uitgaan, uitgaan, en aan hierdie Laodicea Eeu wat weer in
totale duisternis ingaan. En hier daal Hy neer en bevestig dit
op die maan, net teen die tyd dat al die kerke saamgaan in ’n
konsolidasie, van die federasie van kerke.
35 Geen wonder, soos Jesaja gesê het: “Groot donkerheid is oor
die aarde, oor hierdie volke.”
36 Ek weet dis ongewild om teen organisasie te praat, maar dis
die merk van die dier. Dis die ding wat ons reg daarin indra.
Dit maak ’n beeld van die dier. Ek sê dit nie om kwaad te wees
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nie. Ek sê dit want dis Waarheid, broers. Die dag sal kom dat
Phoenix sal opstaan, en miskien is ek al vort, maar julle sal weet
dat dit SO SPREEK DIE HERE was. Dit is waar. En hoedat die
groot Heilige Gees daardie Boodskappe bevestig het en die dinge
voorspel het, sonder om een maal te faal! En hoekom bly ons
rondtas in duisternis? Hoekom word mense nie wakker voor dit
te laat is nie? Een van die dae sal dit te laat wees, as julle reeds die
merk ontvang het, en dan is daar geen…Daar is niks anders wat
julle dan daaraan kan doen nie, julle sal in daardie stelsel gevang
wees, sodat julle met daardie stelsel gemerkword.
37 Waarom kom jy nie na Christus nie, word gevul met die Lig
van die Evangelie van Jesus Christus, Sy Opstandingskrag wat
jou kan vrymaak, en jou ’n kers wat op die heuwel sit, maak nie?
Maak nie saak hoe donker dit word nie. Sê: “Wel, waarom moet
ons dit doen? Die res van hulle…” Luister, sommer nou is die
tyd om dit te laat skyn, wanneer dit die donkerste is. Dis wanneer
Lig beter skyn, wanneer Dit in donkerte is. Ons moet altyd die
Lig laat skyn waar dit donker is.
38 Profeet het gesê: “Groot donkerheid sal oor hierdie volk
kom,” en dit is gewis die Waarheid.
39 Nou vind ons uit wat die maan die lig laat weerkaats. God
wys, eers, op die swartbord; dan, deur Sy Eie Teenwoordigheid;
toe het Hy die teken in die hemele gewys. En toe het die pous uit
Rome uitgegaan, oor na Palestina toe; wat, vir die gewone oog,
het mense geskree en op hulle gesigte geval, en die man aanbid.
Nie meer teen hom, as sou ek ’n predikant wees, wat by so iets
sou aansluit, nie. Dis alles dieselfde gees.
40 Dit lyk asof groot donkerheid oor die mense gekom het tot
hulle dink al wat te doen is, is om kerk toe te gaan en ’n heel
goeie mens te wees, jou naam op die boek te sit, en een of ander
geheimsinnige ding: “God sal die sleutel draai as jy sterf, en
daardie gees in jou na Hom toe verander.” Julle maak ’n fout.
Wanneer jy sterf, sal daardie gees wat op jou is, die manier
wees wat jy vir ewig bly. En onthou, die Fariseërs, Sadduseërs,
ensovoorts, was baie godsdienstige mense.
41 God is ’n jaloerse God. Hy is jaloers, enHywil Sy vrou suiwer
hê. Hywil haar ’nmaagd hê, rein. Niks van diewêreld in haar nie,
glad nie; volkome Sy Woord, deel van Hom. Ons moet ’n deel van
die Woord wees. Nie ’n deel van die belydenis nie; ’n deel van die
Woord! Nie ’n deel van die kerk nie; ’n deel van die Bruid! Kerk
is verdoem, ons weet sy gaan na die buitenste duisternis, maar
die Bruid gaan op.
42 Nou as mense net vir ’n paar oomblikke kon wakker word en
besef wat die hoofsaak is. Dis trots wat dit doen. Dis mense wat—
wat met die res van die wêreld wil saamgaan. Julle kan dit nie
doen nie. Julle is nie van die wêreld nie. Dink julle ’n vrou wat
in haar doodkis lê sal wil weet of haar hare watergedoen is, of
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wat julle dit ook al noem? Dink julle sy sou aandag gee aan hoe
sy aangetrek is as sy in ’n doodkis lê, of ’n man? Hulle sou dit nie
doen nie.
43 En dis die rede, vandag, dat daar so baie goed is waarin ons
die bure moet na—aap, of een of ander Hollywood—ster, of een
of ander mode, of so—iets, is omdat ons nog nie gesterf het vir
Christus en Sy Woord nie. Wat is die probleem met die kerke?
Ons is in duisternis, tas in die duister. Het gesê: “Daar sal groot
donkerheid oor die mense wees.” ’n Groot donkerheid nou oor
die mense!
44 Wat beteken dit alles? Dit beteken dit, dat wanneer die
wêreld…Wat die maan laat verduister het, was omdat die—
die son…die aarde in die skaduwee van die son gekom het,
wat homself op die aarde weerkaats het. Die wêreld het in die
skaduwee gekom. Dis wat die probleem met die kerk is. Dis
wat die probleem met die Presbiteriane, Metodiste, Pinksters is.
Dis wat die probleem met ons almal is. Die wêreld sluit die Lig
uit wat ons veronderstel is om te reflekteer, swaai homself om
en kom Daarin in, en, soos hulle bymekaar verbygaan, gooi dit
duisternis daaroor.
45 En die wêreld het in die kerk gekom, in die—in die naam
van denominasie, die naam van een of ander geloofsbelydenis, en
“ons is godsdienstig en dit alles, en dit alles,” maar tog ontken
dit die opstandingskrag van Christus om Sy Woord te bevestig
wat vir hierdie dag voorspel is. Daar kan net Lig wees deur die
Woord van God. Ons weet dit. God, in die begin, het gesê: “Laat
daar lig wees,” en daar was lig, bevestiging van SyWoord wat Hy
gespreek het.
46 Donkerheid, verdonker! Die wêreld het in lyn gekommet die
weerkaatsing van die son na die maan, en dit verdonker. Dis
presies wat gebeur het in die natuurlike, of in die geestelike. Soos
dit in die natuurlike gebeur het, het dit voorafgeskadu en ons
vertel, dis presies wat plaasgevind het.
47 Nou, julle sien hoe dit op die end uitkom. Baie van julle
jongmense, julle sal nie te oud hoef te word om dit te sien nie, in
elk geval, as julle nog drie of vier jaar lewe.
48 Die maan nou, ons is in die Laodicea Kerkeeu. In die
Laodicea Kerkeeu, van al die ander kerke, die Laodicea, laaste,
louwarm kerkeeu, was Christus buitekant die kerk. Enige
Bybelleser weet dit. Openbaring 3, Hy was buitekant die kerk,
het Sy weg weer na binne probeer vind en nooit gesê Hy het
ingekom nie. “Maar soveel as wat Hy liefgehad het, het Hy
bestraf en getugtig.” Die Boodskap sou bestraf en tugtig diegene
wat Hy liefgehad het. Nou, het geklop, probeer inkom; duisternis
het Dit afgesluit, presies wat gebeur het. Die Lig wat geskyn
het, sal spoedig absoluut volkome uitgesluit word. Dit sal alles
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ingaan om ’n beeld van die dier te maak. En ons weet wat dit
beteken, dis die endtyd.
49 God het, in die begin, die lig van die duisternis geskei, en
dis weer wat God aan die doen is. God skei lig van donker.
“In die begin,” het Hy gesê: “laat daar lig wees.” Nou, onthou,
daar kan geen lig buite die Woord van God wees nie. Die einste
son daarbuite is die Woord van God, bevestig. Daar was groot
donkerheid op die aarde, newel en mis op die aarde, en God het
gesê: “Laat daar lig wees.” Nou wat as geen lig gekom het nie?
Dan sou dit Hom niks gebaat het om te spreek nie. Maar toe Hy
gesê het: “Laat daar lig wees”, en lig het ontstaan, bevestig dat
SyWoord regwas. Deur daardie lig lewe ons vandag.
50 En die enigste Lig wat ons vandag kan hê, in die kerk, is God
wat Sy Lig bevestig aan hierdie geslag.
51 Elke geslag is soveel toebedeel, het in hulle dae gebeur. Ons
almal weet dit. Die profete het op die toneel gekom. Hulle, die
Woord van die Here het na hulle gekom, het Dit verstaan. ’n
Siener, in die Ou Testament, beteken “een aan wie die Woord
openbaar word.” En hoe weet hulle dit, want hy weet dinge wat
sal kom vooruit. Toe het die Woord van die Here na hulle gekom,
elke eeu.
52 Jesus het vir Johannes gesê, van Johannes: “Hywas die helder
en skynende lig, vir ’n tydjie.” Hoekom? Jesaja het, sewe honderd
en twaalf jaar voor hy gebore is, gesê: “Daar is ’n stem van een
wat in die wildernis roep.” Maleági, die 3de hoofstuk, het gesê:
“Kyk, Ek stuur My boodskapper voor My aangesig, om die weg
voorMy te berei.” Sien, hywas daardieWoordwat bevestig word.
Die Woord wat in daardie dag belowe is, hy was die Lig, want hy
het die einsteWoordwatGod vanHom gespreek het in vervulling
laat gaan.
53 En toe Jesus gekom het, het Johannes gesê: “Ek moet nou
vervaag; Hymoet in sig kom.” En Hywas die lig. Deur al die eeue
heen, hoe hetGod nie van daardie uurwat kom, gepraat nie!
54 Hoe het daardie kerklikes Dit nie gesien nie? Hoe het hulle
nie? Hoe het daardie Fariseërs en Sadduseërs dit nie gesien nie?
Hy het gesê: “Ondersoek die Skrifte, want in Hulle dink julle dat
julle die Ewige Lewe het, en Dit is Dié wat van My getuig.” Hoe
het hulle Dit nie gesien nie, broers? Dis omdat dit voorspel was
dat hulle dit sou doen.
55 En so is dit vandag, dat groot duisternis oor die mense kom,
en hier is ons vandag! God het Sy Woord bestem om hierdie dag
gemanifesteer te word, en dis die enigste Lig wat ons het, en God
gaan iemand daardie Woord laat manifesteer. Iemand gaan dit
doen. Hy het dit belowe, en Hy werk net presies daarvolgens soos
Hy altyd gedoen het.
56 Hy het nog nooit Sy werkspatroon verander nie. Hy profeteer
wat sal gebeur, dan stuur Hy iemand af en bevestig dit. En dit
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gaan oor miljoene se koppe, want duisternis oordek die aarde op
daardie oomblik. En mense hou meer van duisternis as wat hulle
van Lig hou, want duisternis het ’n klomp plesier.
57 Ek het ’n Hollywood—stuk gesien, nie lank gelede nie, wat
gesê het: “Lewe begin na die son onder is.” Dis wanneer die
dood begin, al hierdie nagklubs, en waar hulle dink hulle lewe.
Hulle sterwe.
58 God het, aan die begin, die lig van die duisternis geskei.
Hy het dit altyd gedoen. Wat doen Hy? Hy stoot dit, deur die
aankomende lig stoot Hy die duisternis na die ander kant van
die aarde.
59 En dis presies wat nou gebeur. Dis net voor die dag. Die
môrester het uitgekom om die komende dag te begroet. En die
Heilige Gees wat Sy Lig wys. Daar sal ’n tyd kom dat die Lig en
donkerte geskei moet word, die een van die ander. Die kerk en sy
orde sal die orde van die dag aanneem; en Christus en Sy Lig—
Woord belofte sal in dieWegraping gaan. Dis die enigste dingwat
vir hulle oor is om te doen. Dis ’n dag, vandag, is die aanbreek
van ’n nuwe dag vir baie wat na SyKoms uitsien.
60 Soveel, goeie, opregte mense vandag, dis wat hulle harte
brand, soveel, goeie, opregte mense soos Maria en Josef. Hulle
het van die fees gekom en hulle het Jesus gemis. Baie mense
doen vandag daardie selfde ding, dink Hy is by hulle. Nou, ek wil
hierdie bietjie lig vir julle plaas om vir julle te wys hoe onfeilbaar
die Woord van God is.
61 Ons almal vanmiddag hier wat Christene is, glo dat Jesus
Christus God se gemanifesteerde Woord was. Ons glo Hy is
maagdelik gebore. Hy was die tabernakel waarin die Almagtige
God getabernakel het, hier op aarde. Nie net ’n profeet nie, nie
net ’n gewonemens nie, maar God Self gemanifesteer in die vorm
van ’n mens. Hy was Emmanuel: “God met ons.” Ons glo dit, met
ons hele hart. En let nou op as Martha of…
62 Maria, liewer, en Josef, het gedink Jesus was by hulle, hulle
het net aanvaar Hy was by hulle, gedink: “Dit moet net reg wees.
Hy sal beslis by ons wees.” Maar hulle was tragies verkeerd. Hy
was nie.
63 Soveel goeie mense is vandag so. Hulle dink, hulle sien die
uur naderkom, hulle weet iets gaan gebeur, wat doen hulle? Hulle
gaan by ’n kerk aansluit, dink Hy is by hulle. Hulle skud hande
met die prediker, dink dis al wat hulle hoef te doen: “Hy is by
hulle.” Aangeneem of op ’n sekeremanier gedoop, dis al wat hulle
hoef te doen, dink Jesus is by hulle. Broer, suster, net soos Maria,
Josef, van ouds, ware opregtemense, tog is hulle verkeerd.
64 Jou lewe bewys of Jesus by jou is of nie. Jou lewe wys of Hy
hierwoon, of Hy nog in Sy hemele is of nie, wat jy ook al is. “Die
werke wat Ek doen sal julle ook doen.” Hoe sou jy Christus in
jou hê, en dan verloën die einste Gees in jou Sy Woord, neem in
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plaas daarvan ’n geloofsbelydenis aan? Dit kan dit nie doen nie.
Hy souHomself verslaan deur Sy EieWoord te ontken.
65 Net omdat iemand ’n verkeerde interpretasie Daaraan gegee
het? Jy het ’n Bybel, jy kan lees soos enigiemand anders.
Wees opreg.
66 Dawid het gesê: “Hou Hom altyd voor jou aangesig.” Weet
dat wanneer ons hierdie nuwejaar ontmoet, ontmoet ons dit in
die krag van die opstanding van Christus. “Hy is altyd voor my.
Ek sal nie beweeg word nie.”
67 Let op hoe onfeilbaar die Woord is. Maria en Josef…Nou
aan julle, my liewe Katolieke vriende, wat gesê het dat Maria
die moeder van God was. Maria was nie eers die moeder van
Jesus nie, laat staan nog die moeder van God. Hoe kon sy wees?
Reg. Nie eenkeer het Hy haar ooit as moeder aangespreek nie,
glad nie.
68 Hulle het op ’n keer na Hom gekom en gesê: “Jou moeder en
broers wag buite.”
69 Hy het na Sy gemeente gekyk, gesê: “Wie is My moeder? Wie
is My broers?” Het na Sy dissipels gekyk, gesê: “Dié wat die wil
vanMyVader doen, is dieselfde asMymoeder, My…”
70 Aan die kruis, toe Hy sterwend was, het Hy ook dieselfde
ding gesê. Hy het vir Johannes gesê, Johannes hier, hierdie man:
“Seun, aanskou jou moeder!” Nie: “Moeder, aanskou jou seun,”
nie. “Vrou, aanskou jou seun!” Nie, sien, sy was geen moeder van
God nie.
71 Sy was net ’n geleende skoot wat God gebruik het; nie meer
as enige ander vrouwat dit God behaag om te gebruik nie. Hy sou
(jou) die skoot van jou hart kon gebruik om Sy Seun te verklaar
as jy—as jy Hom dit net sou toelaat. Sien? Geen moeder van God
nie. Daar sou ’n sensasie moes wees, selfs om ’n saad van Maria
te wees. Hy was nie eens ’n saad vanMaria nie.
72 Dit was, die hele ding, was God, die Skepper. As die eerste
Adam destyds geskep is sonder vader en moeder, was die Tweede
Adam dieselfde ding. En enigiets minder as dit sou Hom nie
met Hom gelyk gestel het nie. Dis reg. Dieselfde God, Hy het ’n
liggaam geskep waarin Hy Self gewoon het.
73 Nou ons vind, kyk hoe, kyk, as Maria die moeder van God
was, hoe het sy daar gefouteer. Sy het gesê: “Ek en Jou vader het
Jou met trane gesoek.” Die maagdelike geboorte ontken: “Ek en
Jou vader, Josef, het Jou gesoek.”
74 Kyk na daardie twaalf—jaar—oue Seun, twaalf—jaar—oue
Kind wat sê: “Weet julle nie dat Ek met die dinge van My
Vader besig moet wees, daarbo met daardie denominasies moet
debatteer nie?” Nou, as Hy met, met Josef se dinge besig was, sou
Hy onder by die skrynwerkerswinkel gewees het. Josef was nie
Sy vader nie. God was Sy Vader. “Weet julle nie Ek behoort met
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die dinge van My Vader besig te wees nie?” Daarbo, op twaalf
jaar oud, by daardie geleerde priesters. Nie ’n dag op skool nie,
maar togwas hulle verstom oor diewysheid. En kyk na die…
75 Hywas die Woord. Toe Hy gebore is, was Hy die Woord. Hy is
nog die Woord. Let op, die Woord sal nie vervalsing aanvaar nie.
Sy het gesê: “Ek en Jou vader het Joumet trane gesoek.”
76 Het gesê: “Weet julle nie dat Ek met die dinge van My Vader
besig moet wees nie?”
77 SyEiemoeder tereggewys? Hoekom?Hywas dieWoord. Daar
sou ’n vraag in iemand se gemoed gewees het as Maria hier, wat
op ’n keer gesê het die “Heilige Gees” het haar oorskadu en ’n
Seun voortgebring, en dan hier Josef die vader noem. Die Woord
is onfeilbaar. Dit kan nie faal nie.
78 “Julle het nie geweet dat Ek met die dinge van My Vader
besig moet wees nie?” En Hy was met die Vader se dinge besig;
nie—nie Josef se dinge, deure maak en—en skrynwerkersdinge
nie. Hy was met Sy Vader se dinge besig, die godsdienspolitiek
wat hulle in daardie dae gehad het, uitgestryk. “Weet julle nie
dat Ek met die dinge van My Vader besig moet wees nie?” Ja,
meneer.
79 Baie mense vandag, in ’n klomp van hierdie mooi kerke, gaan
in daardie raad van kerke in; nie “gaan in” nie, hulle is reeds
daar. Hulle neem waar dat dit net presies die ding is om te
doen. “Vriendskaplik, gaaf, hoekom kan ons nie almal saamkom
nie?” Wel, hulle het probeer, almal, vir jare, om alle Metodiste
Baptiste te maak, en alle Baptiste Presbiteriane; Pinksters het
probeer om hulle almal Pinksters te maak. Jy kan dit nie doen
nie, maar ’n raad is vir jou die antwoord. Dis die antwoord, wat
die Bybel sê hulle sal doen, en dis net presies wat hulle gedoen
het. Vriendskaplike kerke is, ja, meneer, ’n samekoms: “Gaaf,
laat ons gemeenskap hou!”
80 Bybel het gesê: “Hoe kan twee saamloop tensy hulle
saamstem?”
81 Party van hulle ontken die maagdelike geboorte. Tagtig
persent van die Protestantse kerke ontken die maagdelike
geboorte. En hulle ontken die doop van die Heilige Gees. Hulle
ontken die tekens van Sy Koms, die Opstandingskrag. Hulle
ontken Hy is dieselfde gister, vandag, en vir altyd. Hoe kan jy,
as God al hierdie chaos in die wêreld gesit het omdat ’n vrou op
’n dag een klein fase van Sy Woord betwyfel het? Satan het vir
haar die Waarheid vertel, alles behalwe een ding, maar dit was
die ding wat al die moeilikheid veroorsaak het. Nou, as al hierdie
hartseer en smart waarna jy moet kyk, is, omdat een klein fase
Daarvan betwyfel is, dink jy een klein fase van twyfel sal ons
ooit inneem?
82 Dis waarom Jesus kom vir ’n rein Maagd, suiwer, gevul met
die Heilige Gees, en nie van die wêreld nie, maar van die Krag
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van God. O, hoe wonderlik om te weet dat daar ’n moontlikheid
is om in hierdie Groep in te kom! Hoe doen jy dit? Jy sal dit
nooit doen deur by ’n organisasie aan te sluit nie. Jy sal dit doen
wanneer jy deur die Heilige Gees gedoop word, in die mistieke
Liggaam van Jesus Christus in, opgewekmet Hom in opstanding,
vry van dood en sonde. Dis die enigste manier.
83 Duisternis! Groot denominasies, en groot groep mense kom
saam en stel hulle idees Daaroor, en dit gooi jou heeltemal terug
in ’n verdraaïng soos daar aan die begin was. Glad geen hoop in
daardie geval nie, jy’s eenvoudig weg. En hulle almal lyk net so
opgemaak oor hierdie vriendskaplike kerke, dink God sal met
hulle wees. “Wel, die Millennium sal begin as die raad almal
daarbo saamkom, en al die ekumeniese—bewegings, ensovoorts,”
en hulle sluit aan. Wat doen hulle? Maak ’n beeld van die dier, ’n
mag, waaruit al die nie—denominasioneles, ensovoorts, wat nie
by hulle wil aansluit nie, uitgesluit sal word. Hou net dop en kyk
of dit gebeur.
84 Ek het dit hier neergeskryf, die einste dag dat ons…Die
Here het my dit in 1933 laat sien. En hier is dit net presies soos
Hy…soos Dit gesê het, kom net op dieselfde wyse, hoe die pous
Rome sou verlaat, ensovoorts.
85 Nou, hulle is goeie mense, maar verkeerd. Josef en Maria was
goeie mense, maar regtig verkeerd. Maar wat was dit? God het
’n twaalf—jaar—oue Seun gebruik om te wys dat daardie Woord
suiwer moes bly, presies wat Dit was, wat Dit in die eerste plek
gesê het: “Hy is maagdelik gebore,” en dis wat Hywas.
86 Gedink Hy was by hulle toe hulle by die kerke aangesluit
het, ensovoorts, maar Dit was nie. Nou, maar vir die
Uitverkorenes…Nou, dis die duisternis, en ek sou nog ’n uur
daarby kon stilstaan.
87 Maar vir die Uitverkorenes, kosbaar en geroepe, Heiliges van
God, ek sê vir julle, hierdie komende jaar: Shalom,God se vrede.
88 Die uur is hier! As ek destyds daar kon gewees het voor die
dae dat die wêreld geskep is, en heen gekyk het en die hele ding
kon sien, en die Vader sou vir my gesê het: “Watter dag sou jy
wil lewe?” sou ek gesê het nou, sommer nou! Dit is die uur!
Dit is die grootste uur waarin die Kerk ooit inbeweeg het, net
voor die koms van die Bruidegom. O, die ware Kerk van die
lewende God behoort aan die brand te wees, brandend, met die
Lig van die Evangelie wat onder hulle bevestig word. “Staan
op, word verlig, want die Lig het na julle gekom,” die Lig van
hierdie dag. Jesaja was die lig van sy dag. Noag was die lig van
sy dag. Hoekom? Hy het die Woord gemanifesteer gehad. En die
Evangelie, die Bybelwoorde vir hierdie dag, is die Lig van die
dag. Watter heerlike tyd waarin ons leef!
89 Nou: “goeie môre” beteken vrede. Duisternis pak saam.
Waarvoor pak dit saam? Om die Lig te vertoon. Jesaja 60:1:
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“Staan op, word verlig, want jou lig kom na jou.” Dis waarom
ek kan sê: “Shalom,” die Lig het na julle gekom, God se vrede
vir die uitverkore Vrou, vir die uitverkore Dame; dié wat God,
voor die grondlegging van die wêreld, geroep het en Daarvoor
bestem het.
90 Die res van hulle sal Dit nooit sien nie. Hulle sal nooit iets
Daarvanweet nie. Die Bybel het so gesê. En Jesus het gesê: “Geen
mens sal na My toe kom tensy My Vader hom eers trek nie; en
almal wat die VaderMy gegee het sal kom.” Dis…
91 Daar het Judas gestaan, Lig skyn hierbo, maar in sy hart was
donker saad. Toe die konfrontasie kom, het die duisternis gewys.
92 Hier was ’n klein ou vroutjie, heeltemal verdonker, hierbo
aan die voorkant, maar hieronder was ’n voorbestemde saad. En
toe die Lig kom, het Dit die duisternis verdryf, en dit het sigbaar
geword. “Ons weet die Messias kom, en, as Hy kom, sal Hy ons
hierdie dinge wys.”

Jesus het gesê: “Ek is Hy.”
93 Maar Judas het Dit betwyfel, was tog veronderstel om in die
Lig te loop. Sien, die Lig hierbo maak nie saak nie; dis die Lig
hieronder wat tel. Die Lig hierbo sal loop en gemeenskap hou,
en alles anders; maar as die ware krag van God inkom, kan dit
nie na hierdie dooie saad terugkom nie, dit sal in ’n denominasie
wegreflekteer.
94 Maar wanneer Dit terug is hieronder, ’n egte, voorbestemde
saad, wanneer daardie Lig hieronder kom, al die duisternis van
jou wegwys, en plaas jou in gemeenskap met Christus. Hy was
die Een Wat jou Lewe gegee het voor die grondlegging van die
wêreld, anders sal jy Dit nooit sien, watGod gesê het nie.
95 Nou, vir julle voorbestemde Saad, Shalom! Amen. God se
vrede rus op julle, want ons is nou naby die einde. Ons is reg
onder naby die einde. Ons gaan van daardie groep praat, vir ’n
rukkie. Shalom!
96 God se Lig het gekom. Die Woord, Lig, word weer bevestig,
sodat julle die manifestasies kan sien van die belofte van God vir
hierdie dag. “Ondersoek die Skrifte, in Hulle dink julle dat julle
Ewige Lewe het.” Hulle getuig van die dag waarin ons lewe. Wat
is die Lig van die dag? Wat het die Bybel vir hierdie dag belowe?
Kyk watter uur is dit!
97 Geen wonder Jesus het hulle bestraf omdat hulle Johannes
nie geglo het nie. Hy was die lig, want die profeet het gesê hy
sou kom. En daar was hy, die gemanifesteerde lig. Hulle het dit
nie gesien nie. Hulle het dit nie verstaan nie; hulle het gedink hy
was die Messias, en hulle het iets anders gedink, en dié ’n ander.
Hulle het Dit nie gesien nie.

Jesus het gekom. Twee ligte kan nie terselfdertyd skyn nie.
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98 Daar kan nie ’n kerk se lig en God se Lig terselfdertyd skyn
nie. Dit moet God se Lig wees wat die kerk se lig uitdoof. En
dis presies wat vandag gebeur. God skei kerkisme van Sy Lig
van die beloofde Woord van hierdie uur waarin ons leef. Dis die
Waarheid, vriend. Julle wil dit dalk nie glo nie, maar wag julle
net en vind uit of dit so is of nie. Moenie wag nie, kom liewer
sommer nou in terwyl daar ’n kans is om in te kom.
99 Die Woord is Lig wanneer Dit bevestig word. Totdat die
Woord, wat vir die dag beloof is, bevestig is, dan is dit nie Lig
nie. Dit kan nie wees nie. As God gesê het: “Laat daar lig wees,”
en geen son ontstaan nie, is daar geen teken van lig nie. Maar toe
God gesê het: “Laat daar lig wees,” en daar was lig. Toe God ’n
Messias beloof het, het die Messias gekom, toe is SyWoord vervul
en Hy was die Lig van die uur. Toe Hy Noag beloof het, en Hy die
ander beloof het, en so af, was hulle die lig van die uur.
100 En daar is vandag ’n Lig van die uur, dis Jesus Christus in
die krag van Sy opstanding, Sy Woord wat vir hierdie dag beloof
is. “Die werke wat Ek doen, sal julle ook; groter as dié sal julle
doen, want Ek gaan na die Vader.” Groter werke, groter dinge
as wat Hy gedoen het? Glo julle dit? [Gemeente: “Amen.”—Red.]
Ek glo dit. Dit lyk nederig. Dit lyk of dit bo—oor mense se koppe
gaan. Kyk, toe Hy hier op aarde was, hoe kon jy “groter” werke
doen? Ek het dit vertaal, baie kere: “meer,” maar dieselfde ding.
“Groter,” het Hy gesê in Johannes 14:12: “groter werke as dit sal
julle doen.”
101 Het julle opgelet? Toe Hy gegaan het om water in wyn te
verander, het Hy eers water geneem; ’n reeds geskape voorwerp,
en dit in wyn verander. Toe Hy vyfduisend mense gevoed het,
het Hy ’n vis geneem wat eens in die water geswem het, dit
gebreek, uitgedeel, en skepping vermenigvuldig. Hy het brood
geneem wat eens koring was, tot brood gebak, het dit gebreek
en dit uitgehang vir die…uitgehandig vir die mense en dit het
weer teruggekeer. Het skepping vermenigvuldig!
102 Maar in die laaste dae, waar daar geen teken van skepping
is nie, spreek Hy dit tot skepping, hoe ook al, blyk dieselfde God
te wees wat in die begin was. Hy kan eekhorings skep, Hy kan
skep wat Hy ook al wil, want Hy is God. “Groter dinge as dit sal
julle doen, want Ek gaan na My Vader.” Die Woord is onfeilbaar,
en Dit moet gemanifesteer word en moet vervul word. “Groter
as dit sal julle doen,” nie vermenigvuldiging nie, maar spreek dit
tot skepping.
103 Let nou na die Woord op toe Hy belowe het. Waar, waarby
is ons dan? Watter dag lewe ons in? Watter uur is dit? Die
manifestering van dieWoord vanGod, soos dit in alle ure is. Julle
het die Boodskap oorDie Sewe Kerkeeue. Kyk presies hoe elkeen
van daardie diere wat uitgegaan het, en die Diere wat hulle
gevolg het. Kyk presies of dit nie deur die hervormerstyddperk
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heen getref het nie, en elke eeu, presies soos dit veronderstel was
om te wees, presies wat die Woord gesê het. En so sal die Heilige
Gees vandag manifesteer net presies wat die Bybel gesê het dit
sou wees.
104 Ons sien die skaduwing in die hemele en op aarde, en al die
dinge, en die rade en dinge wat gereed maak.
105 En ons sien, te midde van dit alles, die heerlike Evangelie van
Jesus Christus, vir hierdie dag belowe wat Homself manifesteer.
Ons lewe in ’nwonderlike tyd. Shalom aan julle watWoord onder
in jul harte het, gekies voor die grondlegging van die wêreld, om
die Woord vir hierdie dag te hoor. As julle dit nie doen nie, is
dit ’n swak jaar wat vir julle voorlê. As julle dit hoor, is dit ’n
groot wêreld voor vir julle, of groot dag, groot jaar wat nou kom,
nuwejaar.
106 Nie om ’n nuwe blaadjie om te blaai nie; ’n klomp mense
probeer ’n nuwe blaadjie omblaai met nuwejaar, blaai dit die
volgende dag terug.
107 Soos ’n storietjie wat ek die ander oggend gelees het. ’n Vrou
het na haar man geroep, wat vroeg opgestaan het en uitgegaan
het en die oggendkoerant gekry het, en aan lees was in die
oggendkoerant. Hy het gesê…Sy het gesê: “Is daar iets nuuts
in die nuus?”

Hy het gesê: “Nee, net dieselfde ding, net andermense.”
108 Dis omtrent soos dit vandag is, dieselfde ding. Ons het ’n
nuwe organisasie, dieselfde ou leerstelling, paai dit net om,
iemand kry ’n klein fase daarvan hierheen of daarheen aan
die gang.
109 Dit is ’n nuwe dag! [Broer Branham klop twee maal op die
preekstoel—Red.] Halleluja! Dit is ’n dag dat onsmoet opstaan en
skyn, in die Krag van Jesus Christus. Groot duisternis oordek die
aarde; daar behoort vir ons ’n nuwe dag te wees, ja, inderdaad,
dit te doen nes Hy dit doen. Maar draai na Sy Woord en kyk na
die belofte wat vir hierdie dag belowe is, en julle sal weet of julle
in dag Lig lewe of nie. Om die kalender te verander, verander nie
die tyd nie; dit verander net die kalender.
110 Luister nou goed. Maak soos Dawid gemaak het, sit jou
toekoms in Sy hand. “Hoe? Wat moet ek weet wat om te doen,
Broer Branham?” Sit jou toekoms in Sy hand. Maak nie saak wat
kom of gaan nie, vertrou Hom. Hy is die Woord, weet nou. Dawid
het gesê: “Sy tyd is in my hand. Vertrou die hele tyd op Hom.
Vertrou altyd op Hom.” Hy het geweet Wie die toekoms gehou
het, Dawid het, daarom kon hy dit sê. Daar is net Een wat die
toekoms hou, dis God. So, Hy hou die—die toekoms, laat Hy jou
hou. Goed.
111 Sommige mense sê: “Maar, Broer Branham, ek het probeer
en ek het probeer.”
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112 Maar wag ’n oomblik. Geduld is ’n deug. Geduld is Heilige
Gees—deug. “Hulle wat op die Here wag, sal nuwe krag
ontvang.”
113 Jy sê: “Hoe kan ek nog langer wag?” Hou net aan wag. As
jy alles gedoen het wat jy kan om te staan, staan dan, sien, staan
net. “Hoe gaan ek dit doen?” Staan!Hy het gesê dis dieWaarheid,
en dis die Waarheid. Hy het gesê dit sal gebeur. “Hoe?” Ek weet
nie; maar dit sal gebeur. Hy het so gesê. Hy het dit belowe. As
Hy dit belowe het, gaan dit gebeur. Dis al. Dit kan nie tot niet
gaan nie.
114 So onthou nou net, dit het God duisende jare geneem om
Sy belofte oor ’n komende Verlosser te vervul. Vierduisend jaar
het dit God geneem om daardie belofte te vervul. Maar Hy het
geweet, van die begin af, net wanneer dit sou gebeur. Hy het
geweet; niemand anders het nie. Hy het net gesê dit sou gebeur.
En toe dit gebeur het, was die mense onder so ’n dwaling dat
hulle nie geweet het hoe om dit te aanvaar nie. Of, daardie selfde
ding hom nie herhaal het nie! Dit doen dit altyd, faal nooit, albei
kante, altyd.
115 Wat het Hy gedurende hierdie jare gedoen? Hy het tipes van
Hom, wat kom, gewys.
116 Hy het dit in Josef gewys. As julle na Josef se lewe sou kyk;
gehaat deur sy broers, geliefd deur sy vader. Hoekom? Want hy
was geestelik, want hy het visioene gesien. Die res van hulle het
nie visioene gesien nie; hulle was patriarge maar hulle het nie
visioene gesien nie, drome verklaar nie.Maar hullewas jaloers op
hom. En hy is vir amper dertig silwerstukke verkoop, is opgelig
uit die put waar hy veronderstel was om doodgemaak te gewees
het, het aan die regterhand van Farao gesit. En wanneer hy die
troon verlaat het, het die basuin weerklink: “Buig die knie; Josef
kom aan.”
117 Net presies wat met Jesus gedoen is, sit aan die regterhand
van God. En wanneer Hy die Troon verlaat, sal die basuin
weerklink. En elke knie sal buig, en Jesus Christus, die Seun van
God, erken. Presies.
118 Hy het dit in tipes van Dawid gewys, toe hy daarbo was
op…’n verworpe koningwat oor Jerusalemkyk, watween. “Hoe
dikwels wou Ek julle bymekaarmaak, soos ’n hen haar kuikens,
maar julle wou nie.”
119 Deur die eeu heen het Hy dit in tipes gewys, in die wete dat
eendag die laaste tipe vervul sou word, en die volle manifestasie
van Sy beloofde Messias daar sou wees. En toe die volle belofte
gekom het, hoewel Hy dit getipeer het…Dag na dag, jaar na
jaar, het Hy dit getipeer. En toe dit tot werklikheid kom, het hulle
dit nie geglo nie.
120 Hy het dieselfde ding gedoen, dit getipeer, en dit in die
kerkeeue gewys, en alles, tot die uur waarin ons lewe, en mense
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is in groot duisternis, dit lyk of hulle dit net nie kan verstaan nie.
So ’n jammerte!
121 Nie meer nie as sien die jong man hierso, mooi, groot,
goedgeboude kêrel met sy hare wat hy in krulle gedraai het soos
die vroue maak, en ’n leotard aan, en ’n groot trui wat afhang,
en pers skoene aan. Manlik? O, goeiste, wat ’n afskuwelike ding
om ’n man genoem te word! Wat ’n ding om ’n man genoem te
word! Dis reg.
122 ’n Vrou sien, veronderstel om fyn en lieflik te wees, uitkom
met ’n mansbroek aan, ’n sigaret in haar mond, en kortgeknipte
hare. Wat ’n ding om ’n vrou genoem te word! Jesus het Maria
“vrou” genoem. Behoort nie eers dit genoem te word nie; net ’n
vroulike.
123 Let op, en die uur! Hoekom? Soms maak mense daarop
aanspraak en dink dat hulle opreg is, maar ’n groot duisternis
het hulle hierin laat beland. Die Bybel het gesê dat hulle so sou
wees. Lees Jesaja 6 en vind uit of die vroue nie in die laaste dae so
soumaak nie, net presies is wat die Bybel gesê het hulle souwees.
Dis die Woord van God. Jeremia en verskillendes het van hierdie
uur waarin ons nou lewe gepraat, want hulle het die einde van
die begin af gesien. So ons sien hierdie dinge, en groot duisternis
oor die mense.
124 Ja, dit het God duisende jare geneem, werp…tipes gewys
en alles, en eindelik het hulle Hom nie geken toe Hy kom nie,
hoewel Hy uitgebeeld was in Josef en Dawid en Elía, en daar
deur alles heen. Hy is saam met hulle uitgebeeld, en tog kan ons
nie verstaan hoekom hulle Dit nie gesien het nie. En daar was dit,
reg in die Skrif: “Uit Betlehem van Judéa,” sou Hy gebore word.
Ons vind dit in die Skrifte, hoeHy gebore souword, ’nmaagd. “’n
Maagd sal swanger word en ’n Kind baar, en hulle sal Sy Naam
Emmanuel noem.”
125 Waarom het hulle Hom doodgemaak? “Want Hy het Homself
God gemaak,” En Hy was God. Sekerlik, hulle erken dit. “Hy het
gesê Hy maak Homself God, gelyk met God, sê: ‘Ek is die Seun
van God.’” Wel, Hy was!
126 Die Bybel het gesê Hy moet genoem word: “Raadsman,
Vredevors, Die almagtige God, Die ewige Vader, Wonderbaar!”
Dis wat Hywas. Hoekom het hulle dit nie verstaan nie?

Geen wonder Hy het gesê: “Julle behoort die Skrifte te
ondersoek.”

Hulle het gesê: “Ons is Moses se dissipels.”
127 Het gesê: “As julle Moses se dissipels was, sou julle My ken.
Moses het vanMy geskrywe.” En hulle het dit nie geweet nie.
128 En die uur is weer vir die mense daar, dat hulle na hulle
belydenisse en dinge sal gaan, in plaas van na die lieflike Jesus.
Dis reg. Hierdie yslike groot dingewat aankom, en dit bring hulle
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reg in meer duisternis en meer duisternis in. En God verklaar
dit in Sy Woord, deur tekens en wonders in die hemele, en wys
uit, vertel dinge wat net presies op die uur en op die minuut
gebeur, wat sou plaasvind. En dan loop hulle voortdurend net op
dieselfdewyse aan. Lyk of hulle dit net nie kan verhelp nie. Goeie
mense, ja, meneer, wat nou dieselfde ding doen as wat hulle toe
gedoen het.
129 Ons is skepsels van tyd. God is skepsels van Ewigheid…God
is die skepsel van Ewigheid. Hy het nooit begin nie en Hy sal
nooit eindig nie. So waarom nie net jouself aan Hom toevertrou
nie? Kyk op, en skyn met die vreugde van die Lig van God se
Woord wat vandag skyn. Hoekom kan mense Dit nie sien nie,
vriende?
130 Luister, ek is julle broer. Ek het julle lief. Sou dit nie vir my
makliker gewees het net om te verdra nie, as, en voort te gaan en
te sê: “O, wel, ek sal Hierop toegee, ek sal toeg—…?” Ek is nie
daarvan gemaak nie. Nee, meneer. As dit die Woord is, is dit die
Woord. God help ons om vir daardie ding wat waar is, te staan!
Ja, meneer. Dit sou mooi wees, sekerlik, jy sou meer kloppe op
die skouer kry. Maar wat ek, sal ek daardie Dag daar staan en
doen as daardie benerige vingers in my gesig wys en sê: “Jy het
van beter geweet, maar jy het in gebreke gebly om ons te sê”?
Sjoe! Nee!
131 Ek sal soos Paulus wees: “Ek het nie geskroom om die volle
Raad van God aan julle te verklaar nie.” Geen mens se bloed is
op my nie. Laat Dit gaan waar dit mag wees. Dis Waarheid. God
weet dit, en Hy ondersteun dit en sê dis dieWaarheid.
132 Draai waarheen, na Broer Branham? Julle, julle sou dwaas
wees om so ’n ding te doen.Draai naChristus, enHy is dieWoord!
Draai na Christus!
133 Kom weg van belydenisse! Kom terug in…Ek gee nie om
nie, julle mag julle geloof vyfhonderd jaar gelede begin het, dat
julle net…Dit beteken nie iets vir God nie. Daardie Sadduseërs
en Fariseërs het lank voor julle begin, en is veroordeel.
134 O, julle probeer julle getuienis van die Heilige Gees op
verskillende werkinge grond. Ek glo in die manifestasies van die
Heilige Gees. Wat doen dit? Die Pinksters sê: “Spreek in tale
is die eerste getuienis van die Heilige Gees.” Ek het hekse en
towenaars in tale sien praat. Ek het hulle in tale sien praat en
bloed uit ’n menslike skedel sien drink, en profeteer en ontken
dat daar so ’n ding soos God is. Ekwas in die heksekampe gewees
waar hulle ’n potlood op die tafel laat lê en dit op—en—af laat
spring, en in onbekende tale laat skrywe en dit interpreteer.
Dis reg. Dit het niks te…Tog, ek glo God praat in onbekende
tale deur Sy mense. Maar jy plaas soveel klem daarop: “Waarom
moet daar ’n uitlêer wees? Hoekom moet dit ’n boodskap vir die
kerk wees?”
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135 Dan julle ander mense, julle sê: “Die vrugte van die Gees,
dis hoe ons weet. Liefde, vreugde, dis hoe ons die getuienis
gekry het.” Is dit? Dan oortref die Christen Wetenskap julle
almal. Hulle beoefen dit meer as al julle Pinksters, Metodiste,
en Baptiste tesame.
136 Kykwat gebeur. Laat ek vir julle die vrugte van die Gees wys,
en kyk of julle nog daarmee kan saamgaan. Kom ons neem Jesus.
God vergewe my vir hierdie woorde wat ek gaan sê; ek gaan vir
’n oomblik teen Hom draai om vir julle te wys, neem hierdie raad
van mense hier, en hierdie raad van mense hier vanmiddag. Ek
sal sê…
137 “Menere, daar is ’n jong Kêrel hier rond, met die Naam van
Jesus van Násaret, moet niks met Hom te doen hê nie! Wie was
die eerste…Wat leer ons Bybel ons? God is liefde. Wie was die
eerste by jou toe jy gebore is? Jou goeie, ou priester. Dis reg. Wie
het na jou gekom toe jy in nood was, geen geld gehad nie, en vir
jou geld geleen? Jou goeie, ou priester. Presies.Wie het sy hand op
jou skouer geplaas en opmoeder se skouer, toe jy op die punt was
om te skei, en jou teruggebid na God? Jou goeie, ou priester. Wie
het jou kant gekies toe jy en jou buurman onenigheid gehad het,
en het julle in gemeenskap teruggebring? Jou goeie, ou priester.
Dis reg. Wie is dit wat die laaste woorde oor jou gaan sê die dag
daar oorkant? Wie is dit? Hulle laat jou daar lê en verrot; maar
jou goeie, ou priester kom en seën jou, en stuur die Woord van
God saammet jou. Jou goeie, ou priester!”
138 “Wat dan van hierdie Vent genaamd Jesus van Násaret, sien,
uit watter skool het Hy gekom? Jou goeie, ou priester moes
opoffer, sy hele lewe. Sy oupa was ’n priester. Sy oor—oor—oor—
oor—oor oupagrootjie was ’n priester. Hy het al sy tyd in die
organisasie gesit. Hy is opgelei in die Woord; hy weet waarvan
hy praat.”
139 Nou praat ons van vrugte van die Gees: goedhartig, liefde,
vreugde, vrede, insig, verdraagsaamheid, geduld, sien, vrugte
van die Gees.
140 “Wat van hierdie Jesus, waar het Hy vandaan gekom? Ons het
geen woord dat Hy ooit uit enige skool gekom het nie. Al wat Hy
doen is om die skole wat ons gebou het te probeer uiteenskeur.”
Nie baie vrugte van die Gees daar nie, is dit?
141 “Wat het Hy daarbo gedoen waar daardie arme handelaars
daarso, en besigheidsmanne wat moes…Hulle, hulle boer nie
met skape nie, dus maak hulle—hulle ’n kampie daarbuite dat
die man ’n skaap kan bring. Daardie arme besigheidsman, hy—
hy wil ’n skaap offer, want dis God se vereiste. Hy bring die—
die skaap in, om aan die besigheidsman te verkoop, sodat hy vir
sy siel kan offer. Wat het hierdie Jesus van Násaret gedoen? Sy
tafels omgeskop; leer gevat en dit saamgevleg, daardie priesters
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daar uitgeslaan, en jou goeie, ou priester: ‘’n slang in die gras; ’n
geveinsde’ genoem!”
142 Nou noem julle dit vrugte van die Gees? Sekerlik nie. Waar
beland julle vrugte van die Gees dan? Nie meer as wat julle van
die barmhartighede dink nie, en Hy wat daar deur ’n menigte
mense gaan, menigtes wat blind, kreupel, beproef, verwelk,
mank, verlam lê, en nooit een van hulle genees nie; vol medelye.
Mense met ’n vleeslike gemoed sal Dit nooit ken nie. Kweekskole
leer Dit nie. Dis ’n openbaring. Sekerlik. Vrugte van die Gees
skiet daar te kort, dan nie? Daardie priesters het tien maal die
vrugte van die Gees gehad.
143 Hoe sal julle weet wat reg is? Die manifestasie van die
gesproke Woord van God wat gemanifesteer word, Lig van die
uur. Sekerlik. Daar is wat die bewys van die Heilige Gees is, die
glo van die Woord van God wanneer Dit gemanifesteer word. Hy
was die Woord, gemanifesteerd. En sommige van hulle het Dit
ontken, Daaroor gelag, met Hom gespot, en Hom ’n—’n waarsêer
genoem, een of ander bose gees; daar is bewys, spreek in tale,
daar is bewys van die vrugte. Die enigste bewys wat daar is, is
wanneer die mens die geskreweWoord glo. Wanneer Dit bevestig
word, wandel in die Lig Daarvan. Jesus was die Lig van die uur,
omdat Hy die beloofde Woord van die uur was, en het hulle dit
probeer vertel, maar hulle was te—te veel in die duisternis omDit
te verstaan. So is dit vandag, nou.
144 Nou ons is skepsels van tyd. Wy jou weë aan Hom, en Hy sal
die toekoms reg laat uitwerk, want ons sien Hom net soos Hy in
die Woord is.
145 Julle het Hom die Woord sien bevestig wat vir vandag beloof
is. Julle sien dit in die tekens in die maan. Julle sien dit in die
kerke. Onthou.
146 “Jy het gesê: ‘in die kerk,’ wat het ditmet die kerk te doen?”
147 Net ’n oomblik. Die maan verteenwoordig die kerk.
Jerusalem is die oudste bekende kerkstad in die wêreld.
Melgisédek het van daardie stad gekom; Koning van Salem,
Koning van vrede, Koning van Jerusalem.Dis reg, die oudste stad
in die wêreld. En dit was ’n maan soos waar die wet tot stand
gekom het, en hier kom hierdie golf van Heidense duisternis wat
daaroor kom. Hy het gesê: “Die—die kerk sal sal die mure van
Jerusalem vertrap totdat die Heidense bedeling om is.” En hier
is sy. Ons lewe reg daarin in. Sy gaan reg terug, net so seker
as my naam William Branham is. Ja, meneer, ons kan dit sien.
Sy is beskadu, voorafgeskadu, voorspel; wat die Uitverkorenes
uitroep. Hulle tas net in die duister voort, die res van hulle, soos
hulle voortgaan. Goed.
148 Nou sien ons Sy Woord bevestig. Ons glo. Dus as Hy die
Woord van vandag bevestig het, wat Dit is, wat gee ek om oor wat
die jaar bring? Wat gee ek om oor volgende jaar? Wat gee ek om
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of ek vandag lewe of vandag sterwe? Elke Woord wat Hy beloof
het sal bevestig word, elkeen! As Hy in staat is om dit vandag
te doen nadat Hy dit tweeduisend jaar gelede beloof het; as dit
honderdduisend jaar is, vandag, sal Jesus in ’n sigbare liggaam
na die aarde terugkeer, vir ’n Kerk, ’n—’n Verloste, die Bruid, en
Haar hier uitneem. Ongeag wat kom, gaan, modes, wat sê “gaan
aan,” en mense kan in totale duisternis voortploeter en enigiets
glo wat hulle wil glo, maar Jesus Christus sal weer terugkom. Ek
vertrou die toekoms dan aan Hom toe. “Here God, ek weet nie
wat môre inhou nie, maar ek weet U houmôre.”
149 Sy Woord is net soos ’n groot simfonie. Hoeveel van julle het
al ooit ’n simfonie gehoor? Wel, almal het al. Nou onthou, ’n
simfonie is wanneermusiek in ’n drama gespeel word. Ek dink ek
het dit reg, ’n simfonie. “Pieter en die Wolf,” julle onthou dit, die
ou storie hoe hulle gewoond was…Ek het dit gehoor hoe hulle
die tromme neem en maak soos die—die houtkappertjie wat pik,
en Pieter wat uitgaan, en die gegrom van die wolf, en die getoet
van die horings, ’n simfonie.
150 Nou, as jy nie ’n simfonie verstaan nie, is dit vir jou ’n groot
klomp lawaai, as jy dit nie verstaan nie. Jy moet verstaan wat
dit is. Dit word alles deur tekens en bewegings gedoen, maar
dit vertolk ’n drama in hierdie simfonie. Nou, ons let op, die
enigste een wat ’n simfonie verstaan, is die komponis en dié
wat belangstel om dit te ken, sy veranderings ken, weet wat
plaasvind.
151 Die komponis ken elke beweging, van die einde tot die begin,
van die begin tot die einde. Het julle dit geweet? Die een wat dit
opskryf, hy komponeer dit, hy ken elke klein wending. As hy elke
wending ken, so moet die dirigent, om dit te dirigeer. Nou hoe
gaan jy jou belydenis daarin draai? Een verkeerde beweginkie
van daardie stokkie, daardie teken, een verkeerde tekentjie by ’n
wending, sou die hele orkes uitgooi, die hele simfonie omvergooi.
Nou julle weet dis waar. Die komponis en dirigent moet in
dieselfde gees wees.
152 Dis waarom die prediker en die Woord van God, God se
groot Simfonie wat Hy van die aanbreek van die tyd af speel; die
prediker, met die Woord, moenie hierso kyk en sê: “Ek glo dit
moet so wees; jy behoort Dit so te doen,” nie. Hy moet gaan soos
die Bladmusiek sê dit geneem moet word. Dis die wyse waarop
die Evangelie gepreek moet word, die wyse waarop die Woord sê
Dit geneem moet word. Jy weet, as jy ’n geloofsbelydenis Daarin
sou gooi, sou jy alles deurmekaar maak. Dit moet so wees dat die
drama net presies reg is.
153 Die dirigent moet doen wat die komponis gesê het, die
musiek net presies so dirigeer. Nou let op, dit word alles deur
tekens gedoen, en dit moet die regte soort teken wees, om die
regte soort klank te gee.
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154 Paulus het gesê: “As die basuin ’n onsekere geluid maak, wie
sal hom vir oorlog gereedmaak?”
155 Nou julle sien die Komponis, God, Wat die Bybel geskryf
het, dis in geheel die openbaring van Jesus Christus. Hy het
die tydsveranderinge geken. En die man, die—die dirigent wat
hulle dirigeer, die teken van die eeu, moet net presies by die
Bybeltekens hou. Halleluja! Goeiste, goeiste, goeiste, goeiste,
goeiste!
156 O, broer, suster, wat is die fout met die wêreld? Waarom is ek
gek? Daar is iewers iets verkeerd. Die simfonie is nie in harmonie
met die Bladmusiek nie! Hulle maak kerkgeloofsbelydenis en
alles anders wanneer dit die Woord is wat veronderstel is om
verkondig te word, gemanifesteer moet word. Iets verkeerd met
die dirigente as die hele orkes die kluts kwyt is, en hulle nie
weet wat om te doen nie. Hulle is heeltemal snaaks: “Wat het
gebeur? Hoekom is dit gedoen? Wat, het dit gebeur? Dit, hoe het
dit gebeur?” Hulle weet nie wat om nou te doen nie. Verstrooid,
want dit was nooit in harmonie met die Woord nie. Dis wat die
probleem is met ons, wat ons noem, laaste dag herlewing. Dis
wat die probleem is met ons Pinksterboodskap. Ons het uit tyd
uit geraak met die Bybel, het gaan organiseer soos hulle destyds
gedoen het. Sy het uit tyd uit geraak.
157 God, wees genadig. Ek wens ek het woorde gehad dat ek
Dit kon laat insink, as’t ware, dat ek Dit kon oopsprei en Dit
kon ingooi.
158 Kan julle nie sien,my broer, suster, ditmoet in harmoniewees
nie? Die dirigent moet saam met die Woord wees. Wanneer Dit
een ding sê, moenie iets anders sê nie; dit sal die verkeerde teken
gee, dan gaan die hele ding uit ritme uit. Dis reg. God seWoord is
’n groot simpatie, ’n simfonie, liewer. Verskoonmy. Jy moet begin
soos Hy in die Musiek gedoen het. Jy moet saam met Hom begin.
Let op, kom in die ritme Daarvan.
159 Sê: “Wel, ek het by ’n kerk aangesluit.” Dis nie die ritme nie.
“Ek het so gemaak.” Dis nie die ritme nie. “Ek het na die altaar
opgegaan en ek—ek het gesê: ‘Ek glo Jesus Christus is die Seun
van God.’” Satan doen dieselfde ding. Dis nie die ritme nie. Sien,
jy raak uit die tyd uit. Wat het gebeur? Miskien het een of ander
dirigent vir jou gesê: “Skud hande en sit jou naam in die boek;
sluit aan by ons klub, ons organisasie.” Julle is heeltemal uit die
tyd uit!
160 Dan wanneer die ware ding hierso begin gebeur onder ’n
klompie, sal julle sê: “Wel, wat Daarvan, hulle is uit harmonie.”
Gaan terug na die Woord en kyk wie is uit harmonie. Kyk wat
God beloof het. Kykwat die Komponis Daaroor gesê het.
161 Sien, jy het almal in jou gehoor. Dis waarom die wêreld
rondkyk. Wanneer die kerk aangesien moet word as ’n helder,
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skynende ster, ’n Lig wat op ’n heuwel sit, wat geen mens kan
oortref nie, geen mens Dit veroordeel nie.
162 En vandag is dit die spot van die wêreld, want die dirigente
het dit uit harmonie met die Komponis laat raak. Sien wat ek
bedoel? Hulle dirigeer dingewat nie Daarin is nie. Diemusikante
weet nou kwalik wat om te doen; die kerk, hulle is almal in
’n dwaal. Ons het oor al hierdie goed gepraat, al die jare, en
dit veroordeel, en sluit nou sommer daarby aan. O, iewers iets
verkeerd.
163 Let op, jy moet in die Musiek begin soos Hy het, in die ritme
Daarvan kom, in die beloofde Woord kom. Kyk hoe Hy dit in die
begin gedoen het, kyk hoe Hy dit in die middeleeu gedoen het,
kyk hoe Hy dit nou doen, altyd dieselfde.
164 Hou die dirigent dop, hoe hy dit doen. As hy die nie doen nie,
as hy jou na een of ander organisasie verwys; Daar was nooit ’n
dirigent wat dit gedoen het nie. ’n Dirigent het jou altyd na die
Woord verwys. Die profete van ouds het na die Woord verwys.
Hulle was die Woord. Hulle het die Woord geleef. En wat het dit
gedoen? Dit het God gemanifesteer. Dit het die geskrewe Woord
vir daardie dag lewendig gemaak, want Dit het tot hulle gekom.
Dit was aan hulle geopenbaar. Dit was hulle Rots. Halleluja!
165 Jesus Christus, God se Woord, is ons Rots. “Op hierdie Rots
sal Ek My kerk bou,” die geopenbaarde Woord van God. Shalom,
aan die ware gelowige. Vrede! Ons is by die endtyd. “Op hierdie
Rots sal EkMyKerk bou,” die openbaring van dieWoord.
166 Een het gesê: “Wel, U is ’n groot man. U is soos Moses. U is ’n
groot man. U is soos…”Dis nie die ding nie.

Maar die openbaring het gesê: “U is die Seun vanGod.”
167 Het gesê: “Vlees en bloed het Dit nie aan jou openbaar nie,
maar My Vader wat in die Hemel is. Op hierdie openbaarde
Waarheid sal Ek My Kerk bou.”
168 Wat is dit? Hy is die Woord. “In die begin was die Woord, en
die Woord was by God, en die Woord was God,” en die Woord is
steeds God. Net Hy, dieselfde vandag, manifesteer Homself soos
Hy was; Moses en Elía, in die ry af, en Jesus, en dieselfde God
vandag, maak Hom “Jesus Christus dieselfde gister, vandag, en
vir altyd,” Hebreërs 13:8. Sien, hulle het jou nooit na ’n groep
verwys nie. Hulle het jou na ’n Persoon verwys, jou verwys na ’n
Woord, God.

“Waar begin ek, Broer Branham?”
169 By die Kruis, begin by die Kruis met Hom. “Bekeer julle, glo
die Woord,” dis wat die Bybel gesê het. Volg dan die ritme deur
van die res van die Woord.

Jy sê: “Wel, wat moet ek doen?”
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170 Hou net aan om die ritme van die Woord te volg. As “bekeer”
die eerste ding is, in herkenning, doen dit, dis jou eerste tree.
Plaas jou volgende tree waar die Woord sê. Voort, voort, en voort,
en marsjeer voort met Hom.
171 Moenie die ritme versteur as jy ’n deel van God se simfonie is
nie. Moenie die ritme van dieWoord versteur nie. Moenie vra nie:
“Wel waarom? Hoekom het dit gebeur? Ek het dit probeer, Broer
Branham, en, toe hulle my uitgesluit het, weet jy wat ek gedoen
het? Ek wou net van honger doodgaan.” Moenie vra waarom nie.
Hy ken die ritme, hoe dit moet verander, en watter wendings
dit moet neem, ja, meneer, want Dis geskrywe. Hy weet alles
Daarvan. Hy ken die ritme.Moenie vrawaaromnie. GloDit!
172 God het afbeweeg deur die tyd van die geskiedenis, met sy
beloofde Woord, in elke eeu, en het nooit gefaal om die ritme (te
breek), deur die Krag van God, wanneer Dit tot die uitverkore en
bevestigde mense gekom het nie. Die ritme van Sy Woord in die
dae van Noag, die ritme van SyWoord in die dae van Noag, in die
dae van Moses, in die dae van Elía, in die dae van Johannes, in
die dae van Dawid, in die dae van Jesus, in die ry af, Hy hou die
ritme van die Woord, reg deur, het Dit nooit gebreek nie. Hy het
reg deur die geskiedenis afgekom. En die uitverkore Saad, wat
Dit gesien en Dit geglo het, het reg by daardie ritme Daarmee
saam ingeval.
173 Die ander het gesê: “Wel, maar die kerk sê…” Dit het niks
Daarmee te doen nie. Julle is nie gebore omdit te doen nie.
174 Julle is in die Woord in gebore, want julle is in Christus in
gebore. Christus is dieWoord, ja, meneer, elkeen in sy eeu.
175 Jy sê: “Wel, ek sal jou net sê, Broer Branham, ek kan nie
vooruit sien nie.”
176 Kyk dan op. God het belowe, as jy sou opkyk, sal jy Hom sien;
shalom, vrede, God se vrede rus jou.
177 Jy sê: “Waarom spot ander dan met my, Broer Branham?
Jy weet, ander spot met my, en sê ek—ek het ‘lang hare,’ ek is
‘oudmodies,’” vir die vroue. Die mans: “Omdat ek in die Bybel
glo: ‘Jy hou nie meer met ons gemeenskap nie. Ons kan jou nie
aanvaar nie omrede dat—dat jy so—en—so glo.’”
178 En julle weet, dis presies soos in die Woord geskryf is. God
is verplig teenoor jou, om Dit dan gestand te doen. Hy is gewis.
Moenie jou daaraan steur nie, waarom hulle dit sê om te spot nie.
God is ’n jaloerse God. Onthou, om te ly vir SyWoord se onthalwe
is groeipyne van Sy genade. As jy ly vir Sy Woord se onthalwe, is
dit net groeipyne.
179 Julle weet hoe ’n klein kind, tien, twaalf jaar oud, pyne kry.
Kom in, sê: “Mamma, my arm is seer en my bene is seer,” so
aan. Dis groeipyne. Dit wys hy het ’n paar goeie vitamines. Hy
word groot.
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180 En as iemand met jou begin spot, sê: “Sy is oudmodies. Kyk
na hom, hy’s…O, ek sal vir jou sê, hy was eers…”Goed, onthou
net, dis groeipyne. Dis daardie vervolging is goed vir jou. Dis
groeipyne.
181 O, ja, Hy laat kruise en kruispaaie en wendings toe. Hy
doen dit altyd ten einde ons vir Sy diens te vervolmaak. Hy laat
daardie dinge toe om te gebeur. Kan julle dit nie verstaan nie?
[Gemeente sê: “Amen.”—Red.] Hy doen dit sodat Hy jou kan
vervolmaak vir die roeping waartoe Hy jou geroep het. Dis jou
groeipyne. Hy het met Daniël so gemaak, weet julle.
182 Hy het dit gedoen met die Hebreeuse kinders in die vurige
oond. Wat het die vurige oond gedoen? Die vurige oond het net
die bande gebreek wat hulle gebind het. Dis al wat die oond
gedoen het, net die bande losgebrand.
183 Somtyds verg dit beproewings om die bande van die wêreld
van ons af te breek, jou uit diewêreld uit te neem.Magwees,moet
jou eers uit jou geloofsbelydenis uitneem. Soos die man wat in
die rivier verdrink, jy moet hom uit die rivier uithaal voor jy die
rivier uit die man uitkry. Dis omtrent soos God partymaal moet
doen. Laat hulle jou uitgooi, een maal, dan kry hulle die wêreld
uit jou uit. Moet—moet jou eers uit die wêreld uitkry. Soms is dit
hierdie groeipyne wat dit doen. O, ja.
184 God staan by die beloofdeWoord vir elke nuwe jaar. Hy staan
Daarby, vanjaar, om dit wat Hy beloof het vir hierdie jaar te
vervul. Wat dit ook al is, ek wil reg in die middel van Sy wil wees
in die toekoms, soos hulle was.
185 Soos Abraham, toe hy by sy kruispad gekom het, het hy nie
geweet hoe hy dit sou doen nie. God het vir hom gesê: “Ek gaan
vir jou ’n seun gee.” Vyf—en—twintig jaar het hy daarvoor gewag.
Eindelik het die seun gekom, toe sê God: “Nou, deur hierdie
seun sal Ek jou ’n vader van baie nasies maak. Neem hom daar
na bo en maak hom dood. Neem hom boontoe en maak hom
dood,” vernietig die einste ding waarvoor hy vyf—en—twintig
jaar gewag het. “Neemhomboontoe enmaak homdood.”
186 Abraham was nooit bekommerd nie. Dit het hom nie
gehinder nie. Hy het die hout opgetel en dit op ’n klein donkie
gesit, en sy seun geneem. Hom na die top van die heuwel geneem,
om hom op te offer, want Abraham het geweet dat hy hom soos
een uit die dood ontvang het; Sara se skoot was dood, hy was
steriel, so daar was geen manier nie. En die seun…Hy was
honderd jaar oud, en sy was negentig, so hy het deur ’n beloofde
Woord gekom. Dieselfde God wat die belofte gemaak het, het
gesê: “Ek sal jou ’n vader van nasies maak,” na vyf—en—twintig
jaar, en al honderd jaar oud, het hy en sy vrou die kind ontvang.
As God hom gesê het om hom op te offer, is God in staat om hom
op te wek. Amen.



SHALOM 27

187 Prys God, broers. Ek voel goed. Ek voel godsdienstig. So, hoe
goed voel ek nie! Ek weet hierdie een ding, Hy is in staat om
hom weer op te wek. Ons sal staan by daardie onvervalste Woord
van Lig vir hierdie uur! God sal ons opwek as hierdie geslag
voortkom, as skynende Ligte teenoor hierdie geslag. Amen.
188 Geen wonder nie, Hy het gesê: “Die koningin van die Suide
sal in die Oordeel opstaan, met haar geslag, en hierdie een
verdoem; want sy het van die aarde gekom, om die wysheid van
Salomo aan te hoor, en, kyk, een groter as Salomo is hier.” Hoe
het daardie klein koningin, ver onder, ’n heiden, daardie Lig
gesien, en vir myle deur die woestyn gekom, drie maande op ’n
kameel se rug, om die wysheid van Salomo aan te hoor, en hulle
wat sommer daar staan, met Salomo wat ’n tipe, ’n beeld van
Hom is.
189 En kom dan en sien Wesley, Luther, al die ander,
denominasies destyds, wat ’n beeld en ’n tipe is van wat nou
gebeur, en hulle loop reg Daardeur. O! Goed.
190 Want, dus is die nuwe jaar deur God bepaal, besluit net om
in Sy Woord te bly. Wandel waar die Woord sê wandel, soos
ons nou by die sluiting kom, soos ander, uitverkore Saad in hul
dag gedoen het toe hulle die Woord gesien het. Wat het hulle
daarmee gedoen? Hulle het Daarin gewandel, as hulle in ander
eeue uitverkore Saad was, want Hy is die onfeilbare Woord.
Hoeveel glo dat Jesus Christus die Woord is? [Gemeente sê:
“Amen.”—Red.] O, goeiste!
191 Ek het die ander dag ’n program gehoor, van ’n sekere
denominasie van mense, Mnr. H.M.S. Richards het gesê hy “het
die boek vir die jaar geskryf.” Ek wil nie van ’n man soos daardie
verskil nie. Alhoewel, synde ’n Sewende Dag Adventis, ek stem
nie met Sewende Dag Adventiste—leerstellings saam nie, maar
ek hou beslis van die man. Maar ek sal van hom verskil. Dit mag
H.M.S. Richards se boek vir die nuwe jaar wees.
192 Maar my Boek, en julle Boek, vir die nuwe jaar, is die Boek
van die ou jaar, die Bybel, God se Woord. Laat Dit net lewe tot
wat Dit beloof is om voor te lewe. Ja, meneer. En elke komende
jaar wat sal kom, en elke jaar wat al was, is Hy die Ewige God
wat deur die Ewige Woord lewe wat Hy gepreek het, wanneer
elke Bybelwaarheid en elke belofte Daarin bevestig is, soos dit
deur die jare heen was.
193 Hoe God beloof het dat Hy die wêreld met water sou
vernietig, enHy dit bevestig het deurMoses…of deurNoag.
194 Hy het beloof dat Hy ’n verlosser sou stuur, en Israel uit
Egipte sou opbring; hulle het vierhonderd jaar daar vertoef. Hy
het net mooi presies dit gedoen.
195 EnHy het gesweer dat Hy Dawid sou laat opstaan, en hoedat
Dawid ’n—’n seun sou wees; Christus sou sy seun wees, deur
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Dawid sou Christus kom. Hoe Hy gesweer het dat Hy dit sou
doen; Hy het dit net so gedoen.
196 Hy het beloof Hy sou Johannes die Doper stuur voor die koms
van Jesus Christus. Hy het dit net so gedoen.

Hy het beloof Hy sou die Messias stuur. Hy het dit net so
gedoen.
197 Hy het beloof die wêreld sou in ’n groot groep organisasies
raak en ’n sisteem skep, ’n mag, bekend as die dier, en sou daar
bo—op sewe heuwels sit. Dit het net presies so gemaak.
198 Hoe die kerk hulle tot die dood sou vervolg! Hulle het net
presies so gemaak.
199 Hoe hulle in die hervorming sou uitkom!Hulle het net presies
so gemaak. Hoe het Hy beloof hoe dit in elke eeu souwees!
200 En Hy het vir hierdie eeu belowe. En hier is Hy vandag, laat
daardieWoord lewe, net presies soos Hy in die begin gemaak het.
Verseker.
201 En wanneer elke belofte vervul is: “dood in oorwinning
ingesluk is,” sal Jesus kom; en die laaste een is bevestig, dan sal
daar ’n Ewige vrede op die aarde kom, en ’n Ewige shalom. ’n
Ewige shalom, vrede, sal op die aarde rus.
202 Toe Jesus gekom het, die Vredevors, waarom was daar nie
vrede nie? Omdat die hele Woord nie in Sy dag vervul is nie. Hy
vervul Dit vandag. Maar wanneer al Sy beloofde Woord, wat ’n
gedagte van God was…
203 ’n Woord is ’n “uitgedrukte gedagte.” God, in Sy gedagtes,
het Dit gedink, en Dit uitgedruk deur Sy profete, en nou moet
Dit vervul word. En toe, Hy het ons hierdie dinge voorspel sodat
ons nie ’n fout sou maak en in die duister dwaal dan, wanneer
ons dit sien vervul word nie.
204 Nou, Hy het beloof om Christus die tweede keer te stuur. En
wanneer ook al Hy dit doen, wanneer Christus die tweede keer
kom, sal daar ’n Ewige shalom wees.
205 Luister, vriende, soos ons afsluit. Onthou, die Bybel is die
fontein van alle wysheid. Dit kom nie van Doktor, Ph.D., LL.D.
nie. Dit kom uit die Woord van God.
206 Daar het Doktore in Godgeleerdheid daar gesit, by die
honderde, en ’n klein twaalf—jaar—oue Seuntjie het hulle
verbaas, want Hy was die Woord. Die Seuntjie het glad geen
geleerdheid gehad nie, tog was Hy die Woord. Omdat Hy die
Lig was wat vir daardie Dag gespreek is, het Hy daardie
Woord gemanifesteer. Die Woord was in Hom. Dit moes wees.
Geen wonder wat Hy gesê het, het uitgekom nie, want Hy was
die Woord. Verstaan julle? Almal wat verstaan, sê: “Amen.”
[Gemeente sê: “Amen.”—Red.] Hywas dieWoord.
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207 Onthou die Bybel, nie een of ander boek—van—die—jaar deur
’n mens geskryf nie. “Laat elke mens se woord ’n leuen wees,
maar Myne die Waarheid.”
208 En sektes en godsdienste en—ensovoorts, alles raak net
so opeengehoop as jy ’n klomp mense Daarin kry. God het
nooit met so ’n groep gehandel nie. As Jesus vandag sou kom,
sou Hy kant kies vir die Metodiste, vir die Baptiste, vir die
Adventiste, JehovaGetuies, ChristenWetenskap, Pinkstermense,
Presbiteriane? Nee, meneer. Hy sou verseker nie.
209 Dis ’n indiwiduele saak, jy en God. Daar is geen twee mense
sien oog tot oog, tesaam dieselfde nie; geen twee duime dieselfde
nie. God handel met ’n indiwidu. En hoe weet jy of jy reg is of
nie? Kyk dan terug en sien of hy by die Woord is. As hy by die
Woord is, dan handel God met hom; as hy nie is nie, handel iets
anders met hom. Sien? Dis reg.
210 Onthou, die Bybel is die fontein van alle wysheid, en hou al
die hoop vir die toekomsDaarin. Shalom, God se vrede!
211 Soos ’n storie wat eenkeer vertel is, van ’n klein seuntjie wat
sy pappie verloor het voor hy oud genoeg was om sy vader te sien;
net ’n suigeling toe sy vader dood is. Op ’n dag was hy omtrent
tien, twaalf jaar oud.Hy het ’n ander broer gehad, genaamd John.
Hy het na sy broer toe gegaan, en hy het gesê: “Uh, John,” wat
verskeie jare ouer was, gesê: “onthou—onthou jy vir pa?”

Het gesê: “Ja.”
Het gesê: “Hoe was hy?”

212 Het gesê: “Wel, hy was ’n lang man, en hy was ’n baie goeie
man. Hy was altyd goed vir moeder, en was gaaf met—met my, en
hy was gaaf teenoor almal.”

Hy het gesê: “Wel, is dit al wat jy van homweet, John?”
213 Hy het gesê: “Wel, ek sal jou sê.” Gesê: “Henry,” gesê: “almal
sê dat ek—ek soos hy lyk.” En gesê: “Almal sê dat ek ’n geaardheid
het soos hy.”
214 Hy het gesê: “O, dis goed! Dis wat ek wil weet.” Gesê: “As ek
jou sien, sien ek my pappie.”
215 Daar is dit. Wanneer die—die wêreld Jesus Christus sien,
sal dit in julle wees, wanneer hierdie Woord wat vir vandag
geskryf is.
216 Waar sien jy Jesus in Dawid? Toe die Woord deur hom
gemanifesteer is.
217 Hoe sien jy Christus, God in Elía, in daardie wa wat in die
Hemel ingaan, sien Jesus in Elía?Want dieWoord is bevestig.
218 Hoe sien jy Dit in Moses? Jesus was in Moses. Die Bybel het
so gesê. Sien, dis reg, Hy was die brandende bos wat by Moses in
die wildernis was.
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219 Hoe sal mense Jesus Christus ken? Wanneer hulle, hy, Hom
in julle sien, wanneer hulle Jesus in jou sien. Want, Hy het gesê:
“Die werke wat Ek doen sal julle ook doen. Groter as hierdie sal
julle doen, want Ek gaan na My Vader toe.” Is dit reg? [Gemeente
sê: “Amen.”—Red.] Dis hoe hulle, die wêreld weet.
220 Nie omdat die Pinkster Eenheid groter as die Pinkster
Tweeheid is nie, of die Tweeheid groter as die Drieheid is nie, of
wat jy ook al het; nie omdat die Metodiste groter as die Baptiste
is nie; of die Suidelike Baptiste vanjaar die prys gewen het van
al die—al die Baptiste kerke, al die Protestante nie. Hulle het
vanjaar meer lidmate as enigeen van hulle, verstaan ek, volgens
die telling. Dit maak hulle nie enigsins anders nie. God ken jou
nie aan getalle nie. Die heidene oortref julle in getalle, enige
dag. Die Katolieke oortref julle almal. Mohammedanisme oortref
hulle almal. Sien?
221 Jy word geken as Jesus Christus in jou lewe, aan Sy lewe, en
beloofdeWoord vir hierdie dagwatHomself reflekteer. Sien?
222 Nou dieselfde Woord wat in Moses gereflekteer is kon nie in
Elía gereflekteer word nie, want dit was ’n ander dag. Dieselfde
een wat in Noag gereflekteer is, kon nie in Moses wees nie, want,
sien, Noag het ’n ark gebou, Moses het ’n volk gelei, presies net
wat beloof is. Dieselfde lig wat in een gereflekteer is, was nie in
die ander nie, maar een het van die ander vertel.
223 Die hele Nuwe Testament praat van hierdie uur. Jesus
Christus praat van hierdie uur. Wie is dit dan, een of ander mens?
Dis Jesus Christus, die Seun van God, wat manifesteer, die Lig
op die Woord reflekteer wat Hy vir hierdie dag beloof het. [Broer
Branham klop twee keer op die preekstoel—Red.]
224 As ’n mens jou sien lewe soos Hy, as hy sien jou karakter en
optrede is net presies volgens die Woord soos Hy was, die Woord
word gemanifesteer, dan sal ’n mens Jesus Christus sien. Hulle
sal nie êrens anders hoef rond te soek nie, te sê: “Wat leer hierdie
geloof, wat leer daardie geloof?” nie. Hulle sal weet wat God is
as hulle jou sien.
225 Shalom, mag God se vrede tot Lig vir julle wees! En as God
se Woord bevestig word in hierdie eeu, volledig, en julle sien Dit
en glo Dit, shalom vir julle!
226 Trotseer die nuwe jaar hiermee, plaas Hom soos Dawid
gesê het: “Ek sal Hom altyd voor my hou. Omdat Hy aan my
regterhand is, sal ek nie wankel nie.” As jy die dood vanjaar
ontmoet, watter verskil maak dit? God het beloof Hy sal jou
opwek. As ’n ongeluk jou laat sterf, watter verskil maak dit? Jy
het die Ewige Lewe: “Ek sal hom in die laaste dae opwek.” Amen.
Wat as daar iets gebeur? Maak nie saak wat dit is nie, niks kan
ons skei van die liefde van God wat in Christus is nie. “Honger,
gevaar, naaktheid, maak nie saak wat dit is nie, niks kan ons
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skei van die liefde van God wat in Christus is nie.” En Hy is die
Woord. Shalom!
227 Laat ons ons hoofde buig. Hou almal nou net vir ’n oomblik
julle hoof gebuig. God se vrede!
228 “Groot…” [Leë kol op band—Red.] “Soos dit was in die
dae van Noag, toe hulle geëet, gedrink, in die huwelik getree, in
die huwelik uitgegee is,” ’n Reno, Nevada, en die hele rooilig—
wêreld: “so sal dit wees met die koms van die Seun van
die mens.”
229 “Soos dit by Sodom was,” waar God gemanifesteer is
in ’n menslike Wese wat Abraham Elohim genoem het, die
algenoegsame Een; het daar gestaan, vleis geëet, melk gedrink,
en brood; en kon sê wat Sara gedink het agter haar, agter Hom,
in die tent. Hy het gesê: “Dit sal weer terugkeer by die koms van
die Seun van die mens.” “’n Klein tydjie, en die wêreld sal My nie
meer sien nie; tog sal julle My sien, want Ek sal met julle wees,
selfs in julle, tot die einde van die wêreld.”
230 Die Jode wat na hulle land terugkeer. Die dinge wat
plaasvind, wat vandag daar is, sou my daarvan verhinder om
julle halfpad te begin vertel wat aan die gebeur is, maar ons sien
dit. Wat is dit? Woord wat gemanifesteer word.
231 Wat dink julle het die Hebreërs gedoen toe hulle gesien het
die Woord word gemanifesteer, met ’n belofte? Hulle het gereed
gemaak om die land te verlaat.
232 As jy nie vandag gereed is nie, vriend, begin hierdie nuwe
jaar reg, begin dit met jou hand in God se hand, God se Woord
in jou hart, en sê: “Here Jesus, ek weet nie watter deel van
hierdie Simfonie U wil hê dat ek moet speel nie, maar as daardie
wending kom dat ek vervolg, uitgelag, bespot word, staan ek
steeds daarby dat U Simfonie nie as gevolg van my deurmekaar
sal loop nie. Ek sal net by U Woord bly, maak nie saak wat Dit
is nie. Ek sal net daar bly. En as die dood teen my deur slaan, is
dit deel van die Simfonie. Ek weet dan, dat, net so seker as wat
die dood teen my deur geslaan het, sal die opstanding een van
hierdie dae uitgeslaan word, en U sal my weer opwek. Dis deel
vanUSimfonie. Here, laatmy vandag deel wees, sal U?”
233 Hoeveel sal graag daardie gelofte wil aflê, en sê: “Van
die begin van hierdie nuwejaar, Broer Branham, van hierdie
byeenkoms af, sommer nou, beloof ek God om standpunt in te
neem, om nooit te faal om by Sy beloofde Woord te bly nie, en
om te lewe net presies soos Hy dit beloof het, in sagmoedigheid
en nederigheid; dat God my lewe kan neem en dit binne—in Sy
groot Simfonie kan sit, soos daardie selfde groep wat Hy in die
laaste dae sal opwek. Ek gaan my hand opsteek, Broer Branham,
nie vir jou nie, maar vir God. Dink aan my in gebed”? God seën
julle, oral. Die Here seën julle. My hande is ook op.
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234 Here, neem my. Here God, moet nooit dat ek, soos Judas, ’n
ekstra dollar in my gedagtes kry nie, op een of ander wêreldse
mode nie, of dat iemand jou op die rug sal klop en sê: “O,
Broer Branham, dit is…” nie. Nee, nee. God, laat dit nooit
met my gebeur nie. Ek sal net die pad met die Here se veragte
paar vat. Ek sal ’n broer vir die mens wees, alles doen wat ek
kan, Here, mense met my hele hart liefhê. Maar, Here, moet my
nooit van die Woord laat wegbeweeg nie. Ek wil in die laaste
dag opstaan. En net dié wat in hierdie groot Simfonie ingesluit
is, Here, soos ek dit vanmiddag probeer verduidelik het, is die
een wat voortkom aan die einde van die—van die bladmusiek,
wanneer die groot opstanding, en al die Engele hande klap en
die heiliges inmarsjeer. Dis hulle wat daardie rol gespeel het in
hierdie groot dramawat ons speel, bid, Here.
235 Ons weet in ’n drama verander hulle van maskers, hulle kom
van een ding na ’n ander, en dis wat U gedoen het. U het gekom
van die Gees, God, die Groot Jehova, en die masker opgesit van ’n
menslike wese, U—U—U vorm verander; U het verander. U het U
tent opgeslaan. U het neergekomvanGod, enmens geword, sodat
U kon sterf omdiemens te verlos. U hetUmasker verander.
236 Dan het U dit weer verander, en U het Uself vermasker tot
die mense wat sal glo en optree volgens die Woord wat U hier
geskryf het. Geseënd is die oë wat Dit sien, geseënd is die harte
wat Dit ontvang, geseënd is die ore wat Dit hoor, want daar sal ’n
opstanding kom wanneer die groot Simfonie verby is. God, laat
ons almal daar wees, sal U? Seën hierdie groepie.
237 Terwyl ons so praat, Vader, weet ons dat hierdie band die
wêreld oor gaan. En hier is ’n goeie groepie wat vandag hier
sit, hierdie sigbare gehoor hier in Phoenix. O God, vyftien
jaar van harde preek en vermaan, en, God, U ken die rede,
liefde! Liefde is—is tugtigend. Liefde is—is bestraffend. Liefde
is disiplineerder.
238 O God, laat ek myself hierdie week tussen hierdie mense
werp, en disiplineer U ons, Here, na U Woord. Mag ons sien U
krag wek die siekes en die beproefdes op, die oë van blindes
word oopgemaak, die groot Heilige Gees kom sigbaar in die
vertrek. Mag elke prediker en elke kerk aan die brand wees.
Mag die komende konvensie van die besigheidsmanne, Here, elke
besigheidsman in hierdie stad, se hart vir God aan die brand
steek. Skenk dit, Here. Ons weet nie wat om daaromtrent te doen
nie, as netmaar te vra en te glo dat dit sal geskied. Onswy onsself
aan U, deur Jesus Christus, ons Here.

En nou laat ons op ons voete staan.
239 Ek is swak van spraak, spreek my woorde verkeerd uit, en ek
wil dit sê omdat ek verplig daartoe voel. Hoeveel hier binne sal
julle hande opsteek, dat julle verstaan het wat ek bedoel het met
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“God se Simfonie”? Steek jou hand op. Dankie. Goed. Glo julle
dit? [Gemeente sê: “Amen.”—Red.]
240 Dan, dis ’n Simfonie, sien. Julle sal vind Dit kom by ’n
wending, almal wonder. Ek noemdit wending. Ek ken niemusiek
nie; ’n musikus hier binne, wel, hy sou—hy sou my vergewe vir
my ruwe manier. Maar, dis, hulle dirigeer, moet iets hê om te
vertolk. Dit sal regtig laag daal, ver onder, jy wonder wat Dit is;
maar, sien, as jy in die ritme Daarvan kom, verstaan jy Dit. Dis
die enigste manier waarop jy God ooit sal verstaan, is om in die
ritme Daarvan te kom.
241 “Wat is Dit? Hoe sal ek? Broer Branham, ek is net so ’n ware
Metodis, Baptis, of Pinkstermens.” Dis nie die ritme nie.
242 Die ritme is God. God is die Woord. Die Woord is God. God
se ritme is om Sy Woord te gehoorsaam. Dan as jy die Woord
gehoorsaam, gee Hy vir jou die ritme reg aan, dan neem jy jou
plek in. Wanneer Dit ook al af, af, af, op gaan, wat Dit ook al is,
jy ken daardie wendings.

Soms sê jy: “O, hartseer en beproewings!”
243 Het God nie gesê: “Alle dinge werk ten goede mee vir hulle
watHom liefhet, terwyl EkMySimfonie dirigeer” nie? En jy vind
jy word dan beproef en neergeslaan, en vervolg, bespot. Onthou,
dis die deel wat so gaan. As dit nie so is nie, dan is die Simfonie
van die noot af.
244 Die groot Komponis weet presies wat daarin is. Hy weet. Hy
het jou geken, van die begin af. Hy het jou naam op die Boek
van die Lewe van die Lam gesit, voor die grondlegging van die
wêreld. Glo jy dit? [Gemeente sê: “Amen.”—Red.] Hy weet wat
jy veronderstel is om te doen. Ongeag hoe laag dit gaan, en hoe
donker dit lyk, dit moet so wees.
245 Maar, onthou, as dit tot reg in die doodskaduwees ingaan:
“Ek is die opstanding en die Lewe, ek sal hom weer opwek.” En
as die groot Dirigent kom en daardie stokkie laat sak, dan: “sal
daar geen tydmeerwees nie.” Toe daardie Engel, vanOpenbaring
die 10de hoofstuk, een voet op land en een op die see gesit het,
met ’n reënboog oor Sy hoof, het Hy gesweer: “daar sal geen tyd
meer wees nie.” Wanneer daardie tyd kom, sal julle uit die dode
uit opstaan. Terwyl die res van hulle daar lê, sal julle ingaan.
246 Bly in die Simfonie. Bly in God se Woord. Maak nie saak hoe
moeilik dit is nie, bly regDaarby,waarheenGod ook al dirigeer.
247 Soms veroorsaak Hy moeilikheid om die bande te breek, om
jou vry te maak. Hy doen dit. Jy sê: “Wel, ek weet nie wat ek sou
doen nie.” Hyweet. Watter verskil? Jy speel net—speel net die rol.
Hy is die Een wat jou in Sy hand het. Hy rig jou.
248 Onthou, dit word alles deur ’n teken gedoen. Ons sien die tyd
waarin ons lewe, deur die teken waarin ons lewe, so ons weet wat
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die Simfonie vandag doen. Dis ’n skeidingstyd wat die Lig van
die duisternis wegneem.
249 Laat ons dit saam sê, sodat julle dit nie sal vergeet nie,
want ek voel om dit te sê. [Broer Branham en gemeente praat
saam—Red.]: “Dit neem die Lig weg van die duisternis.” Laat ons
dit weer sê. “Dit neem die Lig weg van die duisternis.”
250 Dis God se Simfonie. Hy toon dit in die hemele. Hy toon dit
op die swartborde. Hy toon dit deur Homself. Hy het dit in die
Woord beloof. Ons sien dit bevestig. Hy skei die koring van die
kaf. Hy neem die Lig weg van die donker.
251 Glo julle Hom, met julle hele hart? [Gemeente sê:
“Amen.”—Red.] Laat ons dan ons mooi lied sing.
252 En ek wil ’n woord tot die pastore rig, net ’n oomblik. Broers,
die Here seën julle. Dankie dat julle jul gemeentes verdaag het en
hulle hierheen gebring het. Aan julle pastore daarbuite, ek dank
julle gewis. Ek is net hier…
253 Laat my sê, broers, daar mag Metodiste, Baptiste,
Presbiteriane wees. Hoor julle, ek sê net dieselfde vir die
Pinkstermense as vir julle? Net dieselfde, sien. Dis nie…
254 As ek nie van ’n man kan verskil nie, skerp nie, en hom steeds
liefhê nie…Want, as ek van hom verskil net om te verskil, is ek
’n huigelaar; is ek nie geskik om hierbo te staan nie. Maar as
ek van hom verskil het vanweë gemeenskap en liefde en begrip,
maak nie saak wat hy doen nie, hy is steeds my dierbare broer. Ek
staan by hom. Ja, inderdaad. Dis presies reg. As dit nie in my hart
is nie, neem God my dan uit hierdie preekstoel, ek is nie geskik
om hier te wees nie. Dis reg. Ek sê dit vanweë liefde, en iets wat
ek sien kom. En Hy het my nog nooit verkeerd laat wees nie, so
ver nie, want dit was altyd SyWoord. So, God seën julle.
255 Nou laat ons net ’n oomblik ons hoofde buig, en hierdie mooi
ou lied sing wat ons gewoonlik sing: “Ek het Hom lief, ek het
Hom lief.” As die pianis, of wie dit ook al is, of diémet diemusiek,
vir ons ’n klein akkoord daarop sal gee, skat ek. Ja, nou goed, laat
ons dan kyk of ons dit kan sing sonder die musiek. Almal tesame
nou, met ons hoofde gebuig.

Ek het Hom lief, Ek het Hom lief Omdat Hymy
eerste liefgehad het En my verlossing gekoop
het Op Golgota se boom.

256 Ek dink hulle het nou die bande gestop. Sien, hierdie band
gaan oral… 
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